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PROTOKÓŁ Nr XXXIV / 2013 

 

z obrad sesji 

Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 27 listopada 2013r. 

w sali obrad 

Starostwa Powiatowego w Mławie 

 

 

 
Obrady trzydziestej czwartej zwyczajnej sesji Rady Miasta Mława  

otworzył Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski o godz.12oo. 
 
 
Powitał serdecznie Burmistrza Miasta Sławomira Kowalewskiego,  

Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Panie i Panów Radnych,  
Sekretarza Miasta Mariusza Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka 
Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, Przewodniczącego  
Młodzieżowej Rady Miasta Mława wraz z radnymi, naczelników wydziałów,  
prezesów spółek komunalnych, kierowników jednostek podległych,  
przedstawicieli mediów oraz mieszkańców miasta. 

 
 

Ad. pkt 2 
 

Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski stwierdził, że na  

sali jest quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał . 
 
Zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski  
zgłosił autopoprawkę do zaproponowanego porządku obrad dotyczącą  
wprowadzenia projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. proponuje  
dopisanie do pkt.14 porządku obrad oraz przedstawienie w pkt 17 informacji  
związanej z wnioskiem Zakładu Usług Komunalnych USKOM w sprawie  
wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dotyczących  
budowy elektrociepłowni opalanej paliwem alternatywnym.  
 
 
 Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za /  

przegłosowała zaproponowany porządek obrad wraz z autopoprawkami. 
 
 
Ad. pkt 3 

 
Przewodniczący Rady Miasta  na Sekretarza Obrad zaproponował  

radnego Janusza Wojnarowskiego. 
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Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 

 
Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego                             

głosowania/ 19 głosami za / Sekretarzem Obrad XXXIV sesji Rady  
 

 
Ad. pkt 4 

 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował , że protokoł  z XXXIII sesji  

Rady Miasta odbytej w dniu 22 października 2013r. był wyłożony w biurze rady 
 w siedzibie Urzędu Miasta i każdy radny mógł się zapoznać. 

 
Zapytał, czy są uwagi do protokołu.  
 
Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez 

odczytywania.. 
 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta jednogłośnie  
/ 19 głosami za / przyjęła protokoł z XXXIII sesji Rady Miasta odbytej w dniu  
22 października 2013r. 
 
 
Ad. pkt 5 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2013r. wraz z autopoprawką Nr 1 i Nr 2 i Nr 3. 
 
DOCHODY (+97 913,00 zł) 
Dział 600 – Transport i łączność (+15 000,00 zł)) 

Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe (+ 15 000,00 zł)  

Zwiększenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta w kwocie 

(+15 000,00 zł ) z tytułu otrzymanej dotacji z Powiatu Mławskiego na 

bieżące utrzymanie dróg, zgodnie z Aneksem nr 5 z dnia 13.11.2013. 

Dział 710 – Działalność usługowa  (+14 000,00 zł) 

Rozdział 71095 – Pozostała działalność (+ 14 000,00 zł)  

Zwiększenie planu dochodów Urzędu Miasta Mława w kwocie (14 000,00 zł) 

z tytułu sprzedaży miejsc na cmentarzu komunalnym w Mławie. 

Dział 758 – Różne rozliczenia  (+10 000,00 zł)) 

Rozdział 75801 – Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego (+ 10 000,00 zł)  

Zwiększenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta w kwocie 

(+10 000,00 zł ) z tytułu otrzymanych środków  z rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej, zgodnie z pismem Ministra Finansów Nr 

ST5/4822/26/g/BKU/13/RWPD-117674 z dnia 15 listopada 2013r. 

Dział 801  - Oświata i wychowanie  (+93 686,00 zł) 

Rozdział 80103 – Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych 

(+17 595,00 zł) 
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Dotacja celowa w kwocie (+17 595,00 zł) z przeznaczeniem na realizację 

zadań własnych w zakresie wychowania przedszkolnego w 2013r , zgodnie 

z pismem nr FIN-I.3111.15.31.2013 MUW w Warszawie 

Rozdział 80104 – Przedszkola (+17 178,00 zł) 

1. Zwiększenie dotacji celowej w kwocie (+218 178,00 zł) z przeznaczeniem 

na realizację zadań własnych w zakresie wychowania przedszkolnego w 

2013r  , zgodnie z pismem nr FIN-I.3111.15.31.2013 MUW w Warszawie, 

2. Zmniejszenie planowanych dochodów w kwocie (-201 000,00 zł)  z tytułu 

odpłatności w przedszkolach;  

- Zespołu Placówek Oświatowych Nr 1 w Mławie w kwocie (- 31 000,00 zł) 

- Zespołu Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie w kwocie (- 23 000,00 zł) 

- Zespołu Placówek Oświatowych Nr 3 w Mławie w kwocie (- 37 000,00 zł) 

- Miejskiego Przedszkola Samorządowego w Mławie w kwocie  

(- 110 000,00 zł)  

Rozdział 80195 – Pozostała działalność (+58 913,00 zł) 

Zwiększenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta w kwocie 

(+58 913,00 zł ) z tytułu dofinansowania pracodawcom kosztów kształcenia 

młodocianych pracowników. .Dofinansowanie pochodzi  z  Funduszu Pracy 

przekazane na podstawie Umowy Nr 27A/2013. z Wojewodą Mazowieckim.  

 Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej  

(-34 773,00 zł) 

Rozdział 85305 – Żłobki (-34 773,00 zł) 

Zmniejszenie planowanych dochodów w kwocie (-34 773,00 zł)  z tytułu 

odpłatności w Miejskim Żłobku w Mławie.  

 

WYDATKI (+96 560,28 zł) 

Dział 600 – Transport i łączność (+15 000,00 zł)) 

Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe (+ 15 000,00 zł)  

1. Zmniejszenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w kwocie  

(-10 844,98 zł) z planowanego remontu nawierzchni z wymiana krawężnika 

w ul. Szpitalnej w Mławie. 

2. Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w kwocie  

(+25 844,98 zł) z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie ulic. 

Dział 710 – Działalność usługowa (-37 000,00 zł) 

Rozdział 71014 – Opracowania geodezyjne i kartograficzne (-50 000,00 zł) 

Zmniejszenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w Mławie w 

kwocie(-50 000,00 zł) z tytułu zakupu usług pozostałych. 

Rozdział 71095 – Pozostała działalność (+ 13 000,00 zł)  

1. Zmniejszenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w kwocie  

(-1 000,00 zł) z tytułu wynagrodzeń bezosobowych. 

2. Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w kwocie 

(+14 000,00 zł) z tytułu zapłaty prowizji za miejsca grzebalne na cmentarzu 

komunalnym (50% gmina 50% dzierżawca) 
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Dział 750 – Administracja publiczna (+8 278,14 zł) 

Rozdział 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu 

(+8 278,14 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w kwocie 

(+8 278,14 zł) z przeznaczeniem na wynagrodzenie wraz z pochodnymi dla 

pracowników obsługujących system gospodarki odpadami komunalnymi. 

Dział 801 – Oświata i wychowanie (+124 460,28 zł ) 

Rozdział 80101 – Szkoły podstawowe (+53 112,00 zł) 

1.  Zmiana planu finansowego wydatków Szkoły Podstawowej Nr 6 w 

Mławie w kwocie (- 41 434,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (-46 869,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników, 

- zmniejszenia w kwocie (- 5 007,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zwiększenia w kwocie (+4 509,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zwiększenie  w kwocie (+5 933,00 zł) z tytułu odpisu na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych.  

2. Zmiana planu finansowego wydatków Zespołu Placówek Oświatowych  

Nr 1 Mławie w kwocie (+5 427,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 819,00 zł) z tytułu dodatkowego wynagrodzenia 

rocznego, 

- zmniejszenia w kwocie (- 2 855,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zmniejszenia w kwocie (- 5 942,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zmniejszenie  w kwocie (-1 037,00 zł)  z tytułu odpisu na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

- zwiększenia w kwocie (+16 080,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników. 

3. Zmiana planu finansowego wydatków Zespołu Placówek Oświatowych  

Nr 2 Mławie w kwocie (+26 939,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 3 897,00 zł) z tytułu dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego, 

- zmniejszenia w kwocie (- 645,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne, 

- zmniejszenia w kwocie (- 1 316,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zwiększenia w kwocie (+22 767,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników, 

- zwiększenie w kwocie (+5 000,00 zł) z tytułu zakupu materiałów i 

wyposażenia, 

- zwiększenie w kwocie (+5 000,00 zł) z tytułu  zakupu pomocy 

dydaktycznych. 

- zwiększenie w kwocie (+30,00 zł) z tytułu odpisu na Zakładowy Fundusz 

Świadczeń Socjalnych. 

4. Zmiana planu finansowego wydatków Zespołu Placówek Oświatowych  



 5 

Nr 3 Mławie w kwocie (+62 180,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 11 176,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zmniejszenie w kwocie (-2 420,00 zł)  z tytułu odpisu na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

- zwiększenia w kwocie (+60 563,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników. 

- zwiększenia w kwocie (+15 213,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

Rozdział 80103 – Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych 

(+19 864,00 zł) 

 Zmiana planu finansowego wydatków Szkoły Podstawowej Nr 6 w Mławie 

w kwocie (+19 864,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 673,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zwiększenia w kwocie (+18 443,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników, 

- zwiększenia w kwocie (+2 094,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

Rozdział 80104 – Przedszkola (+21 780,00 zł)  

1. Zmiana planu finansowego wydatków Zespołu Placówek Oświatowych  

Nr 1 Mławie w kwocie (+49 786,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 6 841,00 zł) z tytułu dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego, 

- zmniejszenia w kwocie (- 1 054,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zwiększenia w kwocie (+49 046,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników. 

- zwiększenia w kwocie (+3 192,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zwiększenie  w kwocie (+5 443,00 zł) z tytułu odpisu na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

2. Zmiana planu finansowego wydatków Zespołu Placówek Oświatowych  

Nr 2 Mławie w kwocie (-41 209,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 29 241,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników. 

- zmniejszenia w kwocie (- 5 294,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zmniejszenia w kwocie (- 5 262,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zmniejszenie w kwocie (-1 412,00 zł) z tytułu odpisu na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

3. Zmiana planu finansowego wydatków Zespołu Placówek Oświatowych  

Nr 3 Mławie w kwocie (+13 412,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 2 374,00 zł) z tytułu dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego, 

- zmniejszenia w kwocie (-7 499,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 
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- zmniejszenia w kwocie (- 5 685,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zwiększenia w kwocie (+16 556,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników. 

- zwiększenie w kwocie (+12 414,00 zł) z tytułu odpisu na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

4. Zmiana planu finansowego wydatków Miejskiego Przedszkola 

Samorządowego Nr 4 w Mławie w kwocie (- 209,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 5 812,00 zł) z tytułu dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego, 

- zmniejszenia w kwocie (-5 580,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zmniejszenia w kwocie (- 9 332,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zwiększenia w kwocie (+19 004,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników. 

- zwiększenie w kwocie (+1 511,00 zł) z tytułu odpisu na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

Rozdział 80110 – Gimnazja (-27 582,72 zł)  

1.  Zmiana planu finansowego wydatków Gimnazjum Nr 1 w Mławie w 

kwocie (- 72 864,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 45 341,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników 

- zmniejszenia w kwocie (- 3 897,00 zł) z tytułu dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego, 

- zmniejszenia w kwocie (-19 803,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zmniejszenia w kwocie (- 6 995,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy. 

- zwiększenie w kwocie (+3 172,00 zł) z tytułu odpisu na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

2.  Zmiana planu finansowego wydatków Gimnazjum Nr 2 w Mławie w 

kwocie (+46 634,00zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 5 886,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy. 

- zwiększenia w kwocie (+44 277,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników 

- zwiększenia w kwocie (+ 5 795,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zwiększenie  w kwocie (+ 2 448,00 zł)  z tytułu odpisu na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

3. Zmniejszenie dotacji dla niepublicznego Gimnazjum dla Dorosłych 

„Dźwigpol” w Mławie w kwocie (-1 352,72 zł) 

Rozdział 80114 – Zespoły obsługi ekonomiczno-administracyjnej szkół                

(- 1 626,00 zł) 

1. Zmiana planu finansowego wydatków Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół 

w Mławie w kwocie  (- 1 626,00 zł) w tym; 



 7 

- zmniejszenia w kwocie (- 342,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne 

- zmniejszenia w kwocie (- 1 837,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy. 

- zwiększenia w kwocie (+553,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników 

Rozdział 80195 – Pozostała działalność (+58 913,00 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+58 913,00 zł )  

z tytułu dofinansowania pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych 

pracowników. 

Dział 852 – Opieka społeczna (-51 339,00 zł) 

Rozdział 85219 –  Ośrodki pomocy społecznej (-51 339,00 zł) 

1. Zmniejszenie planu finansowego wydatków Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Mławie w kwocie  (- 51 339,00 zł) w tym z tytułu; 

- zmniejszenie wynagrodzeń pracowników MOPS w kwocie (-45 738,50 zł) 

- zmniejszenia odpisu na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych 

pracowników MOPS w Mławie w kwocie (-5 600,50 zł). 

Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej  

(- 4 609,00 zł) 

Rozdział 85305 – Żłobki (-4 609,00 zł) 

Zmiana planu finansowego wydatków Miejskiego Żłobka w Mławie w kwocie 

 (- 4 609,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 257,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników 

- zmniejszenia w kwocie (- 3 446,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zmniejszenia w kwocie (- 906,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy. 

Rozdział 85395 – Pozostała działalność (0,00 zł) 

Przeniesienia pomiędzy paragrafami na kwotę 40,00 zł z tytułu realizacji 

projektu pn: „ INTERNET – Świ@t bez barier” realizowanego w ramach 

Programu Operacyjnego Inowacyjna Gospodarka, działanie 8.3 

Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowego – elnclusion, współfinansowanego 

ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju 

regionalnego. 

Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza (- 26 209,00 zł) 

Rozdział 85401 – Świetlice szkolne  (-26 209,00 zł) 

1. Zmiana planu finansowego wydatków Szkoły Podstawowej Nr 6 w Mławie 

w kwocie (+ 9 351,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 321,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zwiększenia w kwocie (+7 626,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników, 

- zwiększenia w kwocie (+2 046,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

2. Zmiana planu finansowego wydatków Zespołu Placówek Oświatowych  

Nr 1 Mławie w kwocie (-8 639,00 zł) w tym; 
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- zmniejszenia w kwocie (- 4 258,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników. 

- zmniejszenia w kwocie (- 2 271,00 zł) z tytułu dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego, 

- zmniejszenia w kwocie (- 774,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zmniejszenia w kwocie (- 1 336,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

3. Zmiana planu finansowego wydatków Zespołu Placówek Oświatowych  

Nr 2 Mławie w kwocie (+495,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 1 023,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy, 

- zwiększenia w kwocie (+1 406,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników. 

- zwiększenia w kwocie (+ 112,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

4. Zmiana planu finansowego wydatków Zespołu Placówek Oświatowych  

Nr 3 Mławie w kwocie (-27 416,00 zł) w tym; 

- zmniejszenia w kwocie (- 18 311,00 zł) z tytułu wynagrodzeń osobowych 

pracowników 

- zmniejszenia w kwocie (- 1 799,00 zł) z tytułu dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego, 

- zmniejszenia w kwocie (-5 241,00 zł) z tytułu składek na ubezpieczenia 

społeczne. 

- zmniejszenia w kwocie (- 2 065,00 zł) z tytułu składek na Fundusz Pracy. 

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska   

(+42 721,86 zł) 

Rozdział 90002 Gospodarka odpadami (-8 278,14 zł) 

Zmniejszenie planu wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (-8 278,14 zł) 

z tytułu zakupu usług pozostałych w funkcjonowania systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Rozdział 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg (+1 000, 00 zł)  

1. Zmniejszenie  planu finansowego wydatków Urzędu Miasta z tytułu 

rezygnacji z wykonania zadania inwestycyjnego pn: „  Budowa punktów 

oświetlenia ulicznego ul. Płońskiej w Mławie w kwocie (-15 000, 00 zł) 

2. Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w kwocie 

(+16 000,00 zł) z tytułu zakupu usług pozostałych związanych z 

oświetleniem ul Płońskiej, ul. Bednarskiej i ul. Dzierzgowskiej w Mławie. 

Rozdział 90095 – Pozostała działalność (+50 000,00 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie  

(+50 000,00 zł) z przeznaczeniem na opracowanie analiz w zakresie 

Partnerstwa Publiczno-Prywatnego. 

Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+25 257,00 zł) 

Rozdział 92118 – Muzea (+25 257,00 zł) 
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Dotacja podmiotowa w kwocie (+25 257,00 zł) dla Muzeum Ziemi 

Zawkrzeńskiej w Mławie z przeznaczeniem na wypłatę odpraw 

emerytalnych.  

Dział 926 – Kultura fizyczna ( 0,00 zł) 

Rozdział 92604 – Instytucje kultury fizycznej (+5 500,00 zł) 

1. Zmniejszenie planu finansowego wydatków Miejskiego Ośrodka Sportu                 

i Rekreacji w Mławie w kwocie (- 13 300,00 zł) z tytułu zakupu usług 

pozostałych. 

2. Zwiększenie planu finansowego wydatków Miejskiego Ośrodka Sportu              

i Rekreacji w Mławie w kwocie (+ 13 300,00 zł) z tytułu wydatków na zakupy 

inwestycyjne z przeznaczeniem na zakup 2 piłkochwytów  na boisko 

ORLIK.  

3. Zwiększenie planu finansowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Mławie w kwocie (+5 500,00 zł) z przeznaczeniem na zakup dwóch 

komputerów do kasy Krytej Pływalni. 

Rozdział 92605 – Zadania w zakresie kultury fizycznej (-5 500,00 zł) 

Zmniejszenie planu finansowego Urzędu Miasta w kwocie (-5 500,00 zł)                  

z tytułu zakupu usług pozostałych. 

 

Dokonuje się zmiany w załączniku nr 3 „ Wydatki na zadania 

inwestycyjne na 2013 rok nieobjęte Wieloletnią Prognozą Finansową” 

polegającej na przeniesieniu zadania inwestycyjnego pn; „ Przebudowa ul. 

Kopernika a odcinku od ul. Żwirki do ul. PCK w Mławie” do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. Planowany okres realizacji zadania 2013 – 2014 rok. 

 

Dochody budżetu na 2013 r.  82 590 457,46 zł 

Wydatki budżetu  na 2013 r.  87 032 794,40 zł 

Deficyt budżetu w kwocie  4 442 336,94 zł  pokryty z wolnych środków. 

Przychody budżetu z  wolnych środków w kwocie  7 245 550,34 zł 

Rozchody budżetu  uległy zmianie i wynoszą 2 803 213,40 zł  w tym; 

- wykup obligacji komunalnych w kwocie 2 800 000,00 zł 

- rozchody z tytułu innych rozliczeń w kwocie 1 531,94 zł ( zwrot podatku 

dochodowego od osób prawnych dla Urzędu Skarbowego w Lublinie) 

- rozchody z tytułu innych rozliczeń w kwocie 328,74 zł ( zwrot podatku 

dochodowego od osób prawnych dla Urzędu Skarbowego w Łodzi). 

-  rozchody z tytułu innych rozliczeń w kwocie 1 352,72 zł ( zwrot podatku 

dochodowego od osób prawnych dla Urzędu Skarbowego w Inowrocławiu.  

 
Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki  

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju                        
Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym  / 18 głosami za, 1 wstrzymującym / 
podjęła wraz z autopoprawkami 
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UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 327 / 2013 
 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013r. 
 
 
Ad. pkt 6 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił również projekt uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława. 
 

 Poinformował, że zmiany w WPF są efektem zmian jakie dokonano  
w uchwale w zmianach w budżecie na 2013r.  

 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadza się następujące 
zmiany: 

1. Dochody ogółem budżetu miasta uległy zwiększeniu o kwotę 
(+722 787,85 zł), plan po zmianach wynosi 82 590 457,46 zł.  

Zmiany dotyczą dochodów bieżących (+722 787,85 zł), plan po zmianach 
wynosi 79 791 387,28 zł.  
Powodem zmian jest: 
- zwiększenie dotacji celowej przeznaczonej na zwrot części podatku 
akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do 
produkcji rolnej przez producentów rolnych  (+ 7 354,85 zł) - zmiana 
wprowadzona do budżetu Zarządzeniem 128/2013 Burmistrza Miasta 
Mława z dnia 25 października 2013 r., 
- zwiększenie planu dochodów budżetowych z tytułu dotacji celowych w 
dziale 852 – Pomoc społeczna (+497 797,00 zł) zmiana wprowadzona do 
budżetu Zarządzeniem 128/2013 Burmistrza Miasta Mława z dnia  
25 października 2013 r., 
- zwiększenie planu dochodów budżetowych z tytułu dotacji celowych w 
dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza (+117 821,00 zł)  - zmiana 
wprowadzona do budżetu Zarządzeniem 128/2013 Burmistrza Miasta 
Mława z dnia 25 października 2013 r., 
- zwiększenie planu dochodów budżetowych z tytułu dotacji celowych w 
dziale 852 – Pomoc społeczna (+1 902,00 zł) zmiana wprowadzona do 
budżetu Zarządzeniem 135/2013 Burmistrza Miasta Mława z dnia  
21 listopada 2013 r., 
- zwiększenie planu dochodów z tytułu dofinansowania pracodawcom 
kosztów kształcenia młodocianych pracowników (+58 913,00 zł) 
- zwiększenie planu dochodów z tytułu sprzedaży miejsc na cmentarzu 
komunalnym w Mławie  (+14 000,00 zł) 
- zwiększenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta w kwocie 
(+15 000,00 zł ) z tytułu otrzymanej dotacji z Powiatu Mławskiego na 
bieżące utrzymanie dróg, zgodnie  z Aneksem nr 5 z dnia 13.11.2013. 
- zwiększenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta w kwocie 
(+10 000,00 zł ) z tytułu otrzymanych środków  z rezerwy części oświatowej 
subwencji ogólnej, zgodnie  z pismem Ministra Finansów Nr 
ST5/4822/26/g/BKU/13/RWPD-117674 z dnia 15 listopada 2013r. 
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- zwiększenie dotacji celowej w kwocie (+218 178,00 zł) z przeznaczeniem 
na realizację zadań własnych w zakresie wychowania przedszkolnego w 
2013r  , zgodnie z pismem nr FIN-I.3111.15.31.2013 MUW w Warszawie, 
- zwiększenie dotacji celowej w kwocie (+17 595,00 zł) z przeznaczeniem 
na realizację zadań własnych w zakresie wychowania przedszkolnego w 
2013r  , zgodnie z pismem nr FIN-I.3111.15.31.2013 MUW w Warszawie 
- zmniejszenie  planowanych dochodów w kwocie (-235 773,00 zł)  z tytułu 
odpłatności w jednostkach oświatowych;  
- Zespołu Placówek Oświatowych Nr 1 w Mławie w kwocie (- 31 000,00 zł) 
- Zespołu Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie w kwocie (- 23 000,00 zł) 
- Zespołu Placówek Oświatowych Nr 3 w Mławie w kwocie (- 37 000,00 zł) 
- Miejskiego Przedszkola Samorządowego w Mławie w kwocie (- 110 
000,00 zł)  
- Miejski Żłobek  w kwocie (-34 773,00 zł)  
 Na dochody majątkowe zaplanowane do realizacji w roku 2013 
składają się następujące dochody: 
- wpływy z tytułu dotacji z budżetu państwa przeznaczonej realizację 
zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa spójności komunikacyjnej Mławy 
poprzez przebudowę ul. Zuzanny Morawskiej oraz budowę przedłużenia ul. 
Szpitalnej” w kwocie 643 824,00 zł  
- wpływy z tytułu pomocy finansowej  z Powiatu Mławskiego na realizację 
zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa spójności komunikacyjnej Mławy 
poprzez przebudowę ul. Zuzanny Morawskiej oraz budowę przedłużenia  
ul. Szpitalnej” w kwocie 100 000,00 zł, 
- wpływy z tytułu dofinansowania z Ministerstwa Sportu na realizację 
zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boisk sportowych przy Zespole 
Placówek Oświatowych  nr 1 w Mławie w kwocie 190 000,00 zł 
- wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
przysługującego osobom fizycznym w prawo własności  w kwocie 
100 000,00 zł, 
- wpływy ze sprzedaży działek i lokali w kwocie 1 100 000,00 zł, tj. m.in.               
ze sprzedaży lokali mieszkalnych, sprzedaży kotłowni, garaży przy  
ul. Zachodniej oraz działek przy ul. Działdowskiej, Studzieniec, 
Padlewskiego, Leśnej, Dworcowej i Batorego, 
- wpływy z tytułu dotacji celowej dotyczącej realizacji projektu pn. „Świ@t           
w zasięgu ręki” w kwocie 15 100,00 zł, 
- wpływy z tytułu dotacji celowej dotyczącej realizacji projektu pn. 
„Wspomaganie rozwoju uczniów klas I-III mławskich szkół podstawowych 
poprzez indywidualizację procesu ich nauczania w kwocie 20 398,00 zł) 
- wpływy z tytułu dotacji celowej na realizację projektu „Budowa drogi 
gminnej dojazdowej do dzielnicy przemysłowej – etap II w kwocie 
629 748,18 zł 
 W  2014 roku planuje się dochody majątkowe w kwocie 1 160 000,00 
zł, w tym: 
- wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
przysługującego osobom fizycznym w prawo własności  w kwocie 60 000,00 
zł, 
- wpływy ze sprzedaży działek i lokali w kwocie 1 100 000,00 zł, tj. m.in. 
sprzedaży lokali mieszkalnych oraz sprzedaży działek przy  
ul. Działdowskiej, Przemysłowej, Andersa, Kryszkiewicza. 
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 W  2015 roku planuje się dochody majątkowe w kwocie 260 000,00 
zł, w tym: 
- wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
przysługującego osobom fizycznym w prawo własności  w kwocie 10 000,00 
zł, 
- wpływy ze sprzedaży działek i lokali w kwocie 250 000,00 zł, tj. m.in. 
sprzedaży lokali mieszkalnych oraz sprzedaży działek przy ul. 
Działdowskiej, LG Electronics, Broniewskiego oraz na Osiedlu Książąt 
Mazowieckich. 
 Dochody majątkowe w latach 2016 – 2022 dotyczą przekształcenia 
prawa użytkowania wieczystego  przysługującego osobom fizycznym w 
prawo własności. 
2. Wydatki ogółem budżetu miasta uległy zwiększeniu o kwotę 

(+721 435,13zł), plan po zmianach wynosi 87 032 794,40 zł. Zmiany 
dotyczą: 

1. Wydatków bieżących (+723 135,13 zł) plan po zmianach wynosi 
73 668 071,45 zł. 

 
Powodem zmian jest: 
- zwiększenie wydatków dotyczących zwrotu części podatku akcyzowego 
zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 
rolnej przez producentów rolnych  (+ 7 354,85 zł) - zmiana wprowadzona do 
budżetu Zarządzeniem 128/2013 Burmistrza Miasta Mława z dnia 25 
października 2013 r., 
- zwiększenie wydatków budżetowych w dziale 852 – Pomoc społeczna 
(+1 902,00 zł) zmiana wprowadzona do budżetu Zarządzeniem 135/2013 
Burmistrza Miasta Mława z dnia 21 listopada 2013 r., 
-  zwiększenie  wydatków zaplanowanych w dziale 600 – Transport i 
łączność w kwocie (+15 000,00 zł) z przeznaczeniem na bieżące 
utrzymanie dróg powiatowych. 
- zwiększenie planu wydatków Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Mławie zaplanowanych w dziale 852 – Pomoc społeczna (+446 458,00 zł), 
- zwiększenie wydatków zaplanowanych w dziale  854 – Edukacyjna opieka 
wychowawcza (+ 117 821,00 zł), 
- zwiększenie wydatków zaplanowanych w dziale 710 – Działalność 
usługowa (-37 000,00 zł), 
- zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w Mławie zaplanowanych w 
dziale 750 – Administracja publiczna (+8 278,14 zł), 
- zwiększenie wydatków zaplanowanych w dziale 801 – Oświata                                 
i wychowanie  (+124 460,28 zł) 
- zmniejszenie wydatków zaplanowanych w dziale 853 – Pozostałe zadania 
w zakresie polityki społecznej (-4 609,00 zł), 
- zmniejszenie wydatków zaplanowanych w dziale 854 – Edukacyjna opieka 
wychowawcza (-26 209,00 zł), 
- zwiększenie wydatków zaplanowanych w dziale 900 – Gospodarka 
komunalna i ochrona środowiska (+57 721,86 zł), 
- zwiększenie wydatków zaplanowanych w dziale 921 – Kultura i ochrona 
dziedzictwa narodowego w kwocie (+ 25 257,00 zł) z przeznaczeniem dla  
Muzeum Ziemi Zawkrzeńskiej na wypłatę odpraw emerytalnych.  
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- zmniejszenie wydatków zaplanowanych w dziale 926 – Kultura fizyczna           
w kwocie (- 13 300,00 zł) z tytułu zakupu usług pozostałych. 
 2) Wydatków majątkowych (-1 700,00 zł), plan po zmianach wynosi 
13 351 422,95 zł.  
 
 Powodem zmian jest rezygnacja z realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „ Budowa punktów oświetlenia ulicznego ul. Płońskiej w Mława w 
kwocie (-15 000,00 zł) 
 
 Zwiększenie  wydatków w dziale 926 – Kultura fizyczna w kwocie                         
(+ 13 300,00 zł) z tytułu wydatków na zakupy inwestycyjne                                      
z przeznaczeniem na zakup 2 piłkochwytów  na boisko ORLIK.  
 
 Jednocześnie dokonano zmian w dochodach i wydatkach na 
wniosek naczelników wydziałów Urzędu Miasta Mława oraz dyrektorów 
jednostek jako przesunięcia, które nie mają wpływu na wynik budżetu 
miasta. Ponadto w wieloletniej prognozie finansowej dokonano korekt 
danych uzupełniających. 
 Po dokonanych zmianach w planie wydatków i dochodów deficyt 
budżetu Miasta Mława w roku 2013 uległ zmianie i wynosi 4 442 336,94 zł, 
deficyt w całości został pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych 
środków z lat ubiegłych.  
Zmianie uległy również rozchody budżetu (+1 352,72 zł), rozchody po 
zmianie wynoszą  2 803 213,40 zł. Zwiększenie rozchodów dotyczy zwrotu 
podatku dochodowego od osób prawnych dla Urzędu Skarbowego w 
Inowrocławiu. 
 
Zmiany w wykazie przedsięwzięć Wieloletniej Prognozy Finansowej  
W zakresie wydatków wykazanych z załączniku 2 - „Wydatki na programy, 
projekty lub zadania pozostałe (inne niż wymienione w pkt 1.1 i 1.2)  
Zmianie planów uległy następujące przedsięwzięcia: 
1. Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Dzierzgowskiej, Reja, Projektowanej 
V w Mławie”, wydatki po zmianie wynoszą:   
- łączne nakłady finansowe  nie uległy zmianie – 1 600 000,00 zł, 
- limit zobowiązań nie uległ zmianie  – 1 600 000,00 zł, 
- plan wydatków na rok 2014 (-1 200 000,00 zł)  – 200 000,00 zł, 
- plan wydatków na rok 2015 (+1 200 000,00 zł)  – 1 400 000,00 zł, 
2. Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Studzieniec, ul. Brzozowej,  
ul. Sosnowej w Mławie”, wydatki po zmianie wynoszą:   
- łączne nakłady finansowe  nie uległy zmianie – 3 939 512,00 zł, 
- limit zobowiązań nie uległ zmianie  – 3 890 000,00 zł, 
- plan wydatków na rok 2013 nie uległ zmianie  –   100 000,00 zł, 
- plan wydatków na rok 2014 (+400 000,00 zł)  – 1 890 000,00 zł, 
- plan wydatków na rok 2015 (+200 000,00 zł)  – 1 600 000,00 zł, 
3. Przebudowa ul. Kopernika na odcinku od ul. Żwirki do ul. PCK  
w Mławie   nowe przedsięwzięcie.  
Plan dotyczący przedsięwzięcia: 
- łączne nakłady finansowe  – 315 000,00 zł, 
- limit zobowiązań – 315 000,00 zł, 
- plan wydatków na rok 2013 – 15 000,00 zł, 
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- plan wydatków na rok 2014 – 300 000,00 zł, 
 
 Wydatki majątkowe dotyczące przedsięwzięcia pn. „Świat w zasięgu 
ręki” zaplanowano tylko na rok 2013, natomiast okres realizacji tego 
zadania przypada na lata 2010 – 2015. Okres realizacji przedsięwzięcia 
został określony zgodnie z faktycznym czasem zaplanowanym, na 
realizację całości zadania składającego się z wydatków bieżących i 
majątkowych. Z uwagi na dwa rodzaje planowanych wydatków do 
poniesienia, przedsięwzięcie pn. „Świat w zasięgu ręki”  zostało dwa razy 
wpisane do wykazu przedsięwzięć z zachowaniem jednolitego okresu 
realizacji.  
           Podobna sytuacja dotyczy przedsięwzięcia pn. „Wspomaganie 
rozwoju uczniów klas I-III mławskich szkół podstawowych poprzez 
indywidualizację procesu ich nauczani”. Wydatki majątkowe zaplanowano 
tylko na rok 2013, natomiast okres realizacji zadania przypada na lata 2013 
– 2014. Okres realizacji przedsięwzięcia został określony zgodnie z 
faktycznym czasem zaplanowanym, na realizację całości zadania 
składającego się z wydatków bieżących i majątkowych. 
 
 Zgodnie z art. 243 ufp informuję, że relacja łącznej kwoty 
przypadających w danym roku budżetowym spłat rat kredytów i pożyczek, 
wykupu wyemitowanych obligacji komunalnych oraz potencjalnych spłat 
kwot wynikających z udzielonych poręczeń i gwarancji wraz z należnymi               
w danym roku odsetkami  w poszczególnych latach przedstawia się 
następująco: 
- rok 2013  -    9,67%   
- rok 2014  -    9,16 %  
- rok 2015  -  10,79 %  
- rok 2016  -   11,52%   
- rok 2017  -   12,65 %  
- rok 2018  -   12,08 %  
- rok 2019  -   10,39%   
- rok 2020 -     9,73 %  
- rok 2021  -  10,05 %  
- rok 2022  -  10,52%   
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki  
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym  jednogłośnie / 19 głosami za / 
podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 328 / 2013 

 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława. 
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Ad pkt 7 
 
Henryk Antczak – Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały Rady 

Miasta w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
 
 Zgodnie z art. 5 ust. 1 Ustawy o podatkach i opłatach lokalnych oraz 
Obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 31 lipca 2013r. ustala się górne 
granice  stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2014r. 
Następstwem tego jest, że nasze stawki podatkowe podatku od 
nieruchomości, o ten wskaźnik zostały przemnożone. Przypomniał o 
stosowanej w Mławie lat zasadzie, że w roku podatkowym te stawki są 
niższe, czyli są w wysokości roku poprzedniego. Maksymalne stawki z roku 
2013r. będą obowiązywały w Mławie w roku 2014. 
  
 Poinformował, że określa się następujące stawki podatku od 
nieruchomości obowiązujące na terenie Miasta Mława: 
1) od gruntów:  
a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na 

sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,88 zł od 1 m² 

powierzchni, 
b) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 
0,45 zł od 1 m² powierzchni; 

c) pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni 
wodnych – 4,51 zł od 1 ha powierzchni. 

2) od budynków lub ich części:  
a) mieszkalnych - 0,73 zł od 1 m² powierzchni użytkowej, 

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od 
budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej – 22,82 zł od 1 m² powierzchni użytkowej, 
c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu 

kwalifikowanym materiałem siewnym – 10,65 zł od 1 m² powierzchni 
użytkowej, 
d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu 

przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające 
tych świadczeń – 4,63 zł od 1 m² powierzchni użytkowej, 
e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 
7,66 zł od 1 m² powierzchni użytkowej; 
3) od budowli - 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3  
i ust. 3-7 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych 
 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji ds., Rodziny i Spraw                         
Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego                                
i Ochrony Przeciwpożarowej, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej,                                   
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego                                                
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
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Rada Miasta w glosowaniu jawnym / 17 głosami za, 2 wstrzymujących / 

podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 329 / 2013 
 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
 
  
Ad pkt 8 
 
Henryk Antczak – Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały Rady 

Miasta w sprawie określenia opłaty targowej.  
 
 Poinformował, że stawki dzienne opłat targowych nie ulegają zmianie 
w stosunku do obowiązujących w 2013r., gdyż handel w mieście jest 
znikomą formą sprzedaży i nawet znikome podwyższenie opłat może 
wpłynąć negatywnie na zainteresowanie ta formą działalności 
gospodarczej. 
 Planowane w 2014r. wpływy z tytułu opłaty targowej to kwota                        
ok. 30 tys. złotych. 
 
Uchwałą niniejszą Rada Miasta: 

1) określa wysokość stawek opłaty targowej; 
2) określa zasady ustalania i poboru oraz terminy płatności opłaty 

targowej; 
3) zarządza pobór opłaty targowej w drodze inkasa, określa inkasentów 

terminy płatności dla inkasentów oraz wynagrodzenie za inkaso. 

 Określa się na terenie Miasta Mława dzienne stawki opłaty targowej 
w następującej wysokości: 

         Wysokość dziennej opłaty targowej nie może przekroczyć  764,62 zł. 

           Terminem płatności opłaty targowej jest dzień, w którym dokonywana 
jest sprzedaż. 

 Zarządza się pobór opłaty targowej w drodze inkasa dokonywanego 
przez: 

a) Powszechną Spółdzielnię Spożywców ”Spójnia” w Mławie,             
ul. Stary Rynek 4, 
b) Handlowo-Produkcyjną Spółdzielnię Pracy „Podaż” w Mławie 
ul. Brukowa 1, 
c) Pan Janusz Pszczółkowski zam. Mława ul. Gdyńska 15  
 

 Wynagrodzenie dla inkasentów za pobór opłaty targowej wynosiłoby 
20% od pobranych i terminowo odprowadzonych opłat. 
 
 Należność z tytułu opłaty targowej inkasent pobiera za 
pokwitowaniem i rozlicza się z Urzędem Miasta Mława odprowadzając nie 
rzadziej niż jeden raz w miesiącu, w terminie nie późniejszym niż do 10-go 
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dnia następnego miesiąca za dany miesiąc, do kasy lub na rachunek 
Urzędu Miasta Mława nr 51 8213 0008 2003 0400 9999 0001. 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji ds., Rodziny i Spraw                       
Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego                                            
i Ochrony Przeciwpożarowej, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej,                                
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego                                                 
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 
podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 330 / 2013 

 
w sprawie określenia opłaty targowej 

 
 

Ad pkt 9 
 
Urszula Aptowicz – Naczelnik Wydziału GKM przedstawiła projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  
 Poinformowała, że projekt tej uchwały zakłada obniżenie stawek 
opłaty za odbiór odpadów segregowanych z 9,00 zł,- do 6,00 zł,- oraz za 
odbiór odpadów niesegregowanych z 11,00 zł,- do 10,00 zł,- .  
Tym samym starci moc Uchwała Nr XXIV/246/2012 Rady Miasta Mława  
z dnia 21 grudnia 2012r. 
 

Ilość odpadów wytwarzanych w poszczególnych gospodarstwach 
domowych jest uzależniona od wieku, stylu życia, przyzwyczajeń, 
wysokości dochodów i wielu innych czynników. Ponadto może występować 
pewna zmienność danych, będących podstawą ustalenia wysokości opłaty.  

Metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
od zamieszkałej powierzchni w gospodarstwie domowym, jak również za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi od gospodarstwa domowego nie 
odzwierciedlają ilości odpadów wytwarzanych przez osoby zamieszkujące 
daną nieruchomość. Biorąc pod uwagę powyższe informacje proponuje się 
wybór metody naliczania według liczby mieszkańców zamieszkujących 
nieruchomość. Metoda ta obowiązywała dotychczas i wydaje się najbardziej 
sprawiedliwa społecznie, ponieważ każdy mieszkaniec jest wytwórcą 
odpadów. Aby upowszechnić selektywne zbieranie odpadów "u źródła" 
ustawodawca nakazał określić niższą stawkę opłaty, jeżeli odpady zbierane 
są w sposób selektywny. Uchwalając stawkę opłaty, rada gminy                
ma obowiązek uwzględnienia liczby mieszkańców zamieszkujących daną 
gminę, ilość wytwarzanych na terenie gminy odpadów komunalnych oraz 
koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, 
czyli koszty odbierania, transportu, zbierania, odzysku i unieszkodliwiania 
odpadów komunalnych, tworzenia i utrzymania punktów selektywnego 
zbierania odpadów komunalnych i obsługi administracyjnej tego systemu,                  
a także przypadki, w których właściciele nieruchomości wytwarzają odpady 
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nieregularnie, w szczególności to, że na niektórych nieruchomościach 
odpady powstają sezonowo. Wyliczona stawka opłaty za gospodarowanie 
odpadami obejmuje koszty odbierania, transportu, zbierania, odzysku i 
unieszkodliwiania odpadów komunalnych. Ustalona uchwałą stawka opłaty 
za gospodarowanie odpadami zawiera również koszty powstania                                   
i funkcjonowania punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 
Dodatkowo zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 
obsługę administracyjną całego systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi prowadzi gmina. Koszty tej obsługi obejmują obsługę 
klientów, obsługę biurową, koszty druku, sprzętu komputerowego, 
programów komputerowych, szkolenia pracowników, windykacji itp.  

Podsumowując koszty wszystkich elementów, stawka opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wyliczona została na kwotę 10 zł. 
Jednocześnie ustawodawca nakazał określić niższą stawkę opłaty, jeżeli 
odpady są zbierane i odbierane w sposób selektywny.  

W celu upowszechnienia selektywnego zbierania odpadów "u źródła" 
ustala się stawkę w wysokości 6 zł za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi jeżeli odpady te są zbierane i odbierane w sposób 
selektywny. 

 
Projekt uchwały był omawiany na Komisji ds., Rodziny i Spraw                         

Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego                                               
i Ochrony Przeciwpożarowej, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej,                                    
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego                                          
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
 
Radny Michał Nowakowski 

o tych stawkach opłat za odpady komunalne jest mowa od dłuższego 
czasu, ale trudno się dziwić ponieważ opłaty jakie ponoszą  mieszkańcy są 
bardzo znaczące dla ich budżetów domowych. Jeśli 5-6 osobowa rodzina 
płaci miesięcznie ok.80zł, jest to spora kwota i warto o tym mówić. 
Zaznaczył, że należało się spodziewać, że pod koniec roku nastąpi 
obniżenie stawki, a mogło być dużo wcześniej czyli od lipca bieżącego roku. 
można było płacić taniej. Jeszcze raz podkreślił, że wybór metody nie był 
odpowiedni, na co osobiście zwracał kilkakrotnie uwagę podczas dyskusji 
przy jej wyborze. Jeśli wybrana zostałaby metoda od gospodarstwa 
domowego świetnie wpisalibyśmy się w następny projekt uchwały jaki 
będzie podejmowany na dzisiejszej sesji prowadząc politykę prorodzinną.. 
Rodziny wielodzietne płaciłyby znacznie mniej, a chodzi o to żeby takim 
rodzinom pomagać. Dalej stoi na stanowisku, że najlepszym rozwiązaniem  
był wybór metody od gospodarstwa domowego. Dzisiaj ustawa daje  
możliwości gradacji stawki, czyli w przypadku rodzin wielodzietnych stawkę 
opłaty od dzieci można było obniżyć. Nie skorzystaliśmy z takiej możliwości, 
nadal widzi braki w tej uchwale. Ponieważ jednak propozycja dotyczy 
obniżenia stawki zagłosuje za proponowaną zmianą tej uchwały. 
 
Radny Ryszard Prusinowski 

nie zgadza się ze swoim przedmówcą, któremu chodzi głównie o to żeby 
zaistnieć. Uważa, że propozycja obniżenie stawki za odpady segregowane 
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jest to słuszny kierunek, bardziej zmobilizuje mieszkańców do segregacji 
odpadów, a to jest również i ochrona środowiska. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
podkreślił, że wypowiedź Pana Nowakowskiego jest zbieżna z jego 
spostrzeżeniami, a więc ochroną rodzin wielodzietnych.  
Na Komisji Budżetu Skarbnik Miasta wyjaśnił, że jest to etap 
przygotowawczy, wdrażane zostają w życie systemy. Przyjąłem to w ten 
sposób, że ta uchwała nie jest ostatnią uchwałą, na pewno będą kolejne 
zmiany, w których zostanie uwzględniony element pomocy rodzinom 
wieloosobowym. Kierunek Burmistrza wynika z oczywistych względów, 
zostało zebranych za dużo pieniędzy i trzeba obniżyć opłatę. Ale kierunek 
jest oczywiście słuszny. 
 
Radny Marek Kiełbiński 

zapytał dlaczego radni nie mogą zapoznać się z wyliczeniami, dlaczego te 
dane są ukrywane przed radnymi. Budzi to niepokój, na czym opierają się 
wyliczenie Czy Urząd Miasta posiada takie wyliczenia, czy nie.                         
Można tylko domniemać, że zostało zebranych za dużo środków, które 
trzeba oddać. Ponieważ  zmiana idzie w dobrym kierunku będzie głosował 
za ta uchwalą. 
 
Radny Arkadiusz Dłubisz 

uważa, że jest to dobry projekt uchwały, jest to wielki ukłon w kierunku 
segregacji odpadów .Wiele rodzin na pewno będzie segregowało odpady 
ponieważ koszty będą znacznie niższe. Osobiście jest również za rodzinami 
wielodzietnymi, ale należy pamiętać również i o innych osobach np. 
starszych, którzy mają kilkaset złotych renty, czy emerytury. Pomimo, że 
odbierane są wszystkie odpady spotyka się, że worki z odpadami w różnych 
miejscach. Należy sprawdzić, czy wszyscy mieszkańcy płacą, weryfikować 
to , a koszty będą wówczas jeszcze mniejsze. 
 
Radny Janusz Wiśniewski 

uważa, że jest to dobra propozycja, odbija się nie tylko w cenie, ale również 
i ochronie środowiska. Jeśli chodzi o rodziny wielodzietne jest również za 
tym żeby pomagać tym rodzinom, ale jest tyle innych sposobów udzielenia 
pomocy, że sposób naliczania za odpady komunalne nie jest rozwiązaniem 
tego problemu. Podkreślił, że jest w tej chwili dobra informacja jak należy 
segregować śmieci, co na pewno zwiększy liczbę osób segregujących 
odpady. Odbierane są również odpady wielkogabarytowe i jest to bardzo 
pomocne dla mieszkańców. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski wyraził swoje zadowolenie, że 

dyskusja nad proponowanym projektem uchwały odnośnie opłat za wywóz 
odpadów prowadzona jest w takim duchu. W skali kraju jest wiele 
przypadków, że opłaty nie zmniejszają się , a ulegają podwyższeniu. Cieszy 
też troska radnych o rodziny wielodzietne i osoby samodzielnie prowadzące 
gospodarstwa domowe. Nie ma idealnej metody naliczenia opłat za odpady 
komunalne. Nie tylko w Mławie, ale w całym kraju nie ma wzorca jak to 
rozwiązać właściwie. Cieszy fakt , że Rada Miasta w terminie podjęła 
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uchwałę, że urzędnicy przygotowali cały system i wywiązali się z obowiązku 
za co złożył podziękowanie. 
Czynione są starania, a w niektórych sytuacjach nawet wymuszany jest na 
mieszkańcach obowiązek złożenia deklaracji i uiszczania opłat. System ten 
ma się sam finansować. Opłaty od mieszkańców muszą pokryć koszty i 
chociaż bardzo by chciał żeby opłaty były nawet 2 zł, to ma świadomość, że 
nigdy tak nie będzie. Sprawa ta jest rozwojowa, są na bieżąco analizowane 
wyniki finansowe obsługi tego systemu. 
 
Radny Wojciech Krajewski 
przypomniał atmosferę w jakiej  była omawiana i podejmowana uchwała 
pierwotna. Pamięta, że zgłaszał propozycję obniżenia zaproponowanych 
stawek i zróżnicowania opłat. Dzisiaj idziemy w tym kierunku, jest to dobry 
kierunek i jest duża różnica i tańsze są odpady segregowane. Musimy 
rozliczyć się z pieniędzy które wpływają od mieszkańców i dlatego jest 
proponowana obniżka. Popiera wypowiedzi kolegów dotyczące trudnych 
sytuacji rodzin wielodzietnych i ma nadzieję, że zadbamy o finanse tych 
rodzin w kolejnych proponowanych uchwałach. 
 
Radny Andrzej Lampkowski 
zaproponował żeby mieszkańcy zostali w odpowiedni sposób 
poinformowani i mieli odpowiednią wiedzę na ten temat. Nie wszyscy będą 
wiedzieli że jest taka różnica w cenie. Może organizować spotkania 
osiedlowe, czy jakieś inne formy ale na pewno trzeba dotrzeć do 
mieszkańców z taką informacją. 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak dyskutując rok temu nad tym projektem 

uchwały nie wiadomo było jakie będą koszty administracyjne i opieraliśmy 
się na szacunkach gmin które wcześniej ten system wprowadziły. 
Jeśli przyjęta byłaby stawka niższa zaproponowana przez Pana radnego 
Krajewskiego to dzisiaj trzeba by tą stawkę podwyższać, albo dokładać z 
innych źródeł ponieważ zabrakłoby środków na pokrycie kosztów. 
Zaznaczył, że jeśli chodzi o odpady nie powinno to budzić żadnych emocji. 
Są do sfinansowania dwa zobowiązania tj. odbiór przez operatora odpadów  
i koszt administracyjny. Na tą wielkość kosztów trzeba dostosować dochody 
jakie wpływają od mieszkańców. Jeśli więcej osób będzie segregować 
odpady to będą mniejsze wpływy do budżetu. Burmistrz Miasta nie chce 
zarabiać, a wręcz stara się żeby mieszkańcy płacili jak najtaniej . 
 
Radny Jacek Sych 
przypomniał, że ustawodawca musiał zmieścić się w terminie i uchwalił 
ustawę, którą przekazał samorządom do realizacji. Uważa, że efektem 
dobrej postawy mieszkańców Mławy, którzy realizowali ten obowiązek,  
a więc dokonywali opłat są wpływy do budżetu dzięki którym możemy na 
dzisiejszej sesji obniżać stawki za odpady komunalne. 
 
Zastępca Burmistrza Janina Budzichowska 

poinformowała, że odzew mieszkańców odnośnie składania deklaracji i 
zgłaszania różnych problemów jest bardzo duży. Burmistrz Miasta bardzo 
za to wszystkim dziękuje, a urzędników zobowiązał do odbywania 
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regularnych spotkań z operatorem w celu analizowania własnych i 
zgłaszanych przez mieszkańców uwag w celu wprowadzania ulepszeń. min. 
wprowadzono wydłużenie czasu zbiórki selektywnych odpadów przy ul. 
Płockiej, zastanawiano się nad uruchomieniem jeszcze jednego takiego 
punktu. Jeśli chodzi o edukację pracujemy nad tym żeby w przyszłym roku 
została dobrze przygotowana i przeprowadzona taka akcja edukacyjna. 
Rozpowszechniane były ulotki, informacja była na stronie, ale okazało się to 
mało wystarczające. Należy pamiętać , że wiąże się to wszystko z kosztami 
ale będzie to wyważone i zrobione tak żeby taka akcja dała jak największe 
efekty. 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 
podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 331 / 2013 

 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 
 

 

Ad pkt 10 
 
Mariusz Szczechowicz – Sekretarz Miasta przedstawił projekt uchwały 

Rady Miasta w sprawie podjęcia działań zmierzających do polepszenia 
warunków życiowych rodzin wielodzietnych zamieszkałych na terenie 
Miasta Mława.  

Od kilku lat Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej świadome 
istniejących zagrożeń demograficznych podejmuje działania w zakresie 
polityki prorodzinnej, mające na celu ułatwienie małżonkom podjęcia decyzji 
o posiadaniu dziecka oraz wspierania rodzin wychowujących dzieci. 
Przykładami takich działań może być przedłużanie urlopów macierzyńskich          
i ojcowskich, jak również wejście w życie ustawy z dnia 4 lutego 2011 r.  
o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3.  
 Wychowanie dziecka wiąże się z szeregiem wydatków na 
podstawowe potrzeby materialne oraz edukację. W przypadku rodzin 
wielodzietnych często dzieci nie mają możliwości uczestnictwa w 
kosztownych zajęciach pozalekcyjnych.  
 Karta Rodziny + jest propozycją zwiększenia dostępności tych zajęć 
dla rodzin wielodzietnych i tym samym poprawy kondycji finansowej tych 
rodzin.  

Proponowane rozwiązania przyczynią się też do wzmacniania i 
wspierania funkcji rodziny. Podjęcie działań na rzecz poprawy warunków 
życia rodzin oraz promowanie modelu rodziny wielodzietnej jest w pełni 
uzasadnione. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
nadmienił, że przyjmowane są różne nazwy, gminy mają nawet 3 letnie 
doświadczenie w tej kwestii. Traktuje tą uchwałę jako początek, jest to 
bardzo ostrożna propozycja pomocy rodzinom. Są miasta które poszły 
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zdecydowanie dalej. Radni będą na pewno głosowali za z nadzieją na 
dalsze propozycje. 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji ds., Rodziny i Spraw                        
Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego                               
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 
podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 332 / 2013 

 
w sprawie podjęcia działań zmierzających do polepszenia warunków 
życiowych rodzin wielodzietnych zamieszkałych na terenie Miasta 
Mława 
 

 
Ad pkt 11 

 

Mariusz Szczechowicz – Sekretarz Miasta przedstawił projekt uchwały 

Rady Miasta w sprawie zasad przyznawania przez Burmistrza Miasta 
Mława stypendium dla uzdolnionych uczniów oraz studentów. Załącznikiem 
do uchwały jest Regulamin przyznawania przez Burmistrza Miasta Mława 
stypendium dla uzdolnionych uczniów oraz studentów. 
 Projekt nowej uchwały w sprawie zasad  przyznawania przez 
Burmistrza Miasta Mława  stypendium dla uzdolnionych uczniów oraz 
studentów, powstał na bazie doświadczeń powstałych po kilkuletnich 
edycjach przyznawania stypendium. Celem priorytetowym zainicjowania 
niniejszej uchwały Rady Miasta Mława  jest ujednolicenie kryteriów 
oceniania oraz przyznawania stypendiów.  
W celu usprawnienia prac Komisji Stypendialnej wprowadzono wzór 
formularza wniosku, stanowiący załącznik do opracowanego regulaminu. 
Dzięki temu wniosek stał się czytelniejszy pod względem merytorycznej 
zawartości, a także w prosty sposób będzie można porównywać wnioski 
między sobą.  
Podzielono także zakres przedmiotowy osiągnięć. I tak stypendia można 
uzyskać za wybitne osiągnięcia naukowe, artystyczne, sportowe. 
Dodatkową grupą potencjalnych stypendystów zostali studenci studiów 
wyższych oraz zawodnicy gier zespołowych.  
 Poinformował, że projekt uchwały był poddany konsultacjom z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 
3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie projektów aktów 
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji. Jedynie Rada Sportu przesłała swoje uwagi.  
 
Regulamin przyznawania przez Burmistrza Miasta Mława stypendium 
dla uzdolnionych uczniów oraz studentów. 
§ 1. Regulamin, zwany dalej „regulaminem” określa szczegółowe warunki  
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i tryb przyznawania przez Burmistrza Miasta Mława stypendium dla 
uzdolnionych uczniów oraz studentów  zwanego dalej „stypendium”. 
§ 2. 1. Stypendium skierowane jest do uczniów szkół podstawowych  

(kl. IV-VI), gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych publicznych bądź 
niepublicznych dla dzieci i młodzieży, mających siedzibę na terenie Miasta 
Mława, dla studentów dziennych szkół wyższych, którzy wyróżniają się 
wybitnymi osiągnięciami naukowymi, artystycznymi lub sportowymi. 
2. Stypendium może być przyznane również uczniom, którzy legitymują się 
wybitnymi osiągnięciami naukowymi, artystycznymi lub sportowymi, 
będącym mieszkańcami Miasta Mława, a uczącym się w szkołach, o 
których mowa w ust. 1 mających siedzibę poza granicami Miasta Mława. 
§ 3. 1. Prawo do ubiegania się o stypendium za wybitne osiągnięcia 
naukowe przysługuje uczniom, o których mowa w § 2 regulaminu, 

legitymującym się co najmniej oceną bardzo dobrą z zachowania i co 
najmniej średnią ocen 4,0 oraz spełniającym jeden z następujących 
warunków: 
1) są laureatami konkursów na szczeblu wojewódzkim lub 
ponadwojewódzkim organizowanych na zasadach określonych przez 
ministra właściwego do spraw oświaty, 
2) są laureatami olimpiad lub turniejów stopnia centralnego, 
organizowanych na zasadach określonych przez ministra właściwego do 
spraw oświaty, 
3) są laureatami międzynarodowych konkursów, olimpiad lub turniejów z 
zakresu różnych dziedzin nauki, posiadających uznaną i znaczącą rangę, 
organizowanych w szczególności pod patronatem ministra właściwego do 
spraw oświaty, szkół wyższych lub instytucji naukowych. 
2. Prawo do ubiegania się o stypendium za wybitne osiągnięcia 
artystyczne przysługuje uczniom, o których mowa w § 2 regulaminu, 
legitymującym się conajmniej oceną bardzo dobrą z zachowania oraz 
spełniającym jeden z następujących warunków: 
1) są laureatami konkursów, turniejów, olimpiad o zasięgu ogólnopolskim 
lub międzynarodowym organizowanych według wykazu i na zasadach 
określonych przez ministra właściwego do spraw kultury, 
2) są laureatami międzynarodowych konkursów, turniejów, olimpiad, innych 
niż określonych w pkt 1, posiadających uznaną i znaczącą rangę, 
organizowanych poza granicami Rzeczypospolitej Polskiej,  
w szczególności pod patronatem ministra właściwego do spraw kultury. 
3. Prawo do ubiegania się o stypendium za wybitne osiągnięcia 
sportowe przysługuje uczniom, o których mowa w § 2 regulaminu, 

legitymującym się co najmniej oceną bardzo dobrą z zachowania oraz 
spełniającym jeden z następujących warunków: 
1) mają osiągnięcia na szczeblu międzynarodowym w igrzyskach 
olimpijskich, igrzyskach paraolimpijskich, igrzyskach głuchych, 
Młodzieżowych Igrzyskach Olimpijskich, mistrzostwach świata, 
mistrzostwach Europy, w klasyfikacji generalnej pucharu świata, w 
klasyfikacji generalnej pucharu Europy. 
2) mają osiągnięcia na szczeblu krajowym w mistrzostwach Polski, 
Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży, w klasyfikacji generalnej pucharu 
Polski lub ogólnopolskich turniejach klasyfikacyjnych, 
3) mają osiągnięcia na szczeblu wojewódzkim.  
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4. Prawo do ubiegania się o stypendium dla studentów dziennych 
szkół wyższych, począwszy od 3 semestru, przysługuje studentom  którzy 
spełniają łącznie następujące warunki: 
1) średnia ocen ze wszystkich zaliczeń i  egzaminów za poprzedni rok 
akademicki nie niższa niż 4,8. Wysokość średniej musi być poświadczona 
przez uczelnię. 
2)  legitymujący  się działalnością na rzecz środowiska naukowego, 
lokalnego, promujący gminę, region (posiadają publikacje, wystawy,  
współpracują  z instytucjami naukowymi itp.). 
 3) osiągnięcia muszą być potwierdzone przez organizację, uczelnię, 
instytucję na  rzecz której  student pracuje. 
4)  Stypendium może być przyznane po zaliczeniu pierwszego roku studiów 
po spełnieniu powyższych kryteriów. 
5. W szczególnych przypadkach  Burmistrz Miasta Mława może przyznać 
jednorazowe stypendium dla wybitnych uczniów szkół podstawowych, 
gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych, studentów za osiągnięcia na 
szczeblu co najmniej wojewódzkim w formie rzeczowej lub  finansowej po 
zaopiniowaniu przez Komisje Stypendialną w ramach środków znajdujących 
się  w budżecie Miasta Mława.  
§ 4. 1. Stypendium z tytułu osiągnięć zespołowych, wymienionych w § 3 
regulaminu, może otrzymać tylko uczeń wskazany przez opiekuna lub 
trenera zespołu. 
2. Trener lub opiekun lub zespołu typuje do stypendium nie więcej niż 50 % 
składu  zespołu i każdemu z nich wystawia opinię potwierdzającą jego 
sukcesy. 
§ 5. 1. Warunkiem przyznania stypendium jest spełnienie przesłanek, o 
których mowa w § 2,  § 3 bądź § 4 regulaminu w roku szkolnym 
poprzedzającym przyznanie stypendium tj. w okresie od 1 września do  
31 sierpnia. 
2. Uczniowi może być przyznane tylko jedno stypendium, niezależnie od 
ilości i doniosłości osiągnięć. 
§ 6. 1. Z wnioskiem o przyznanie stypendium może wystąpić: 
1)  dyrektor szkoły,  
2)  w przypadku uczniów, o których mowa w § 2 ust. 2 regulaminu rodzic lub 
inny przedstawiciel ustawowy ucznia lub sam uczeń, jeżeli jest pełnoletni,  
3)  klub sportowy, 
4)  student dziennych studiów wyższych, począwszy od trzeciego semestru.  
2. Wzór wniosku o przyznanie stypendium stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego regulaminu. 
3. Wniosek, o którym mowa w ust. 2 wnioskodawca składa w terminie do  
31 października  danego roku kalendarzowego, w Kancelarii Urzędu  Miasta 
Mława.  
4. Do wniosku dołącza się kserokopie dokumentów potwierdzonych za 
zgodność z oryginałem przez dyrektora szkoły potwierdzających wybitne 
osiągnięcia ucznia, o których mowa w § 3 regulaminu. 
5. Czynności związane z analizą formalną wniosków przeprowadza 
wyznaczony pracownik Wydziału Organizacyjnego.  
6. Wnioski o przyznanie stypendium niespełniające wymogów określonych 
w regulaminie będą odrzucane. 
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7. O odrzuceniu wniosku i jego przyczynach wnioskodawca będzie 
informowany na piśmie. 
§ 7. W przypadku stypendium za wybitne osiągnięcia sportowe Członkowie 
Rady Sportu dokonują analizy merytorycznej, celem zaopiniowania ofert.  
Z oceny zostaje sporządzony protokół przedłożony Komisji Stypendialnej.  
§ 8. 1. Stypendium przyznaje Burmistrz Miasta Mława na wniosek Komisji 
Stypendialnej.  
2. Imienny skład komisji oraz tryb jej pracy ustala Burmistrz Miasta Mława 
zarządzeniem. 
3. Wysokość stypendium w danym roku uzależniona jest od ilości 
kandydatów spełniających kryteria regulaminu i określonej na ten cel kwoty 
w budżecie Miasta Mława. 
4. O przyznaniu stypendium i jego wysokości Burmistrz Miasta Mława 
informuje wnioskodawcę na piśmie. 
5. Wykaz osób, którym przyznano stypendium podlega ogłoszeniu w 
Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronach internetowych Miasta 
Mława. 
§ 9. 1. Stypendium wypłacane jest w formie jednorazowego świadczenia 
pieniężnego w kasie Urzędu Miasta lub przelewem na rachunek bankowy 
wskazany przez rodzica lub innego przedstawiciela ustawowego ucznia 
bądź samego, pełnoletniego stypendystę. 
2. Uczniowie, którym przyznano stypendium otrzymują pamiątkowe 
dyplomy, które Burmistrz Miasta Mława wręcza w sposób uroczysty. 
§ 10. W przypadku rażącego naruszenia przez stypendystę obowiązków 
ucznia Burmistrz Miasta Mława  na wniosek dyrektora szkoły, klubu 
sportowego  może wstrzymać wypłatę stypendium lub je cofnąć. 
 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji ds., Rodziny i Spraw                         
Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego                                
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za / 
podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 333 / 2013 

 
w sprawie zasad przyznawania przez Burmistrza Miasta Mława 
stypendium dla uzdolnionych uczniów oraz studentów 
 

 
Ad pkt 12 
 
Agnieszka Puzio-Dębska Pełnomocnik Burmistrza przedstawiła projekt 

uchwały Rady Miasta w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta 
Mława z Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o Działalności Pożytku 
Publicznego i o Wolontariacie na rok 2014. Program stanowi załącznik do 
protokołu. 
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PROGRAM WSPÓŁPRACY MIASTA MŁAWA Z ORGANIZACJAMI 

POZARZĄDOWYMI  został przyjęty na okres jednego roku i obowiązuje od  
1 stycznia do 31 grudnia 2014 r.  
 

CELE WSPÓŁPRACY 

1. Celem głównym programu jest kształtowanie społeczeństwa 
obywatelskiego i rozwiązywanie problemów społecznych w środowisku 
lokalnym, poprzez budowanie partnerstwa między administracją 
samorządową i organizacjami. 
2. Celami szczegółowymi programu są: 
a) wspieranie rozwoju aktywności w społeczności Miasta Mława i jej 
zaangażowaniaw proces definiowania i rozwiązywania problemów 
lokalnych, 
b) integracja podmiotów realizujących różne inicjatywy w sferze zadań 
publicznych, 
c). poprawa jakości życia poprzez pełniejsze zaspokojenie potrzeb 
mieszkańców, 
d) wsparcie dla organizacji pozarządowych i innych podmiotów służące ich 
rozwojowi i lepszemu przygotowaniu do współpracy z Miastem Mława w 
zakresie realizacji zadań publicznych i dla osiągnięcia ważnych celów 
społecznych. 
 
ZASADY WSPÓŁPRACY 

Współpraca Miasta Mława z organizacjami opiera się na zasadach: 
1. powszechności i otwartości – Miasto Mława jako cel priorytetowy traktuje 
współpracę z organizacjami prowadzącymi działalność mającą na celu 
poprawę jakości życia jego mieszkańców, 
2. współodpowiedzialności za obywateli – współpraca z sektorem 
pozarządowym wynika z głębokiego przekonania o szerokim oddziaływaniu 
wspólnie wdrażanych przedsięwzięć na społeczne funkcjonowanie 
wszystkich mieszkańców, z zapewnieniem im możliwości wszechstronnego 
rozwoju i realizowania się w każdej sferze życia publicznego,  
3. zrównoważonego rozwoju – Miasto Mława dąży do efektywnego 
wykonywania zadań publicznych we współpracy z organizacjami. Celem 
tych działań jest świadome kształtowanie właściwych relacji pomiędzy 
wzrostem gospodarczym, dbałością o środowisko oraz zdrowie i pozycję 
społeczną mieszkańców, 
4. suwerenności stron – Miasto Mława szanuje i respektuje niezależność 
organizacji, które realizując swoje cele statutowe kierują się najlepiej 
rozumianym interesem mieszkańców. Sposobem rozstrzygania sporów w 
tych sytuacjach, gdy statutowe władze organizacji mają odmienne poglądy 
od władz samorządowych, jest otwarta dyskusja mająca na celu 
wypracowywanie konsensusu, który będzie służył mieszkańcom, 
5. pomocniczości – Miasto Mława wyraża wolę przekazania szerokiego 
zakresu zadań publicznych do realizacji poprzez struktury usytuowane 
blisko obywateli, w tym w szczególności przez organizacje. Dostrzega 
również potrzebę zapewnienia warunków sprzyjających wzrostowi liczby 
zadań realizowanych przez organizacje w szczególności zaś jest otwarty na 
propozycje realizacji nowych przedsięwzięć wynikających z rozpoznanych 
potrzeb lokalnej społeczności, 
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7. partnerstwa –  organizacje oraz Miasto Mława to równoprawni partnerzy 
w definiowaniu problemów społecznych, określaniu sposobów ich 
rozwiązywania i realizacji określonych zadań. Prawidłowa współpraca 
wymaga od obu stron aktywności na forum wspólnych grup tematycznych  
i problemowych, podejmowania nowych inicjatyw na rzecz społeczności 
lokalnej oraz tworzenia innowacyjnych rozwiązań dla identyfikowanych 
wspólnie problemów, 
8. jawności – wszystkie działania realizowane w ramach współpracy Miasta 
Mława z organizacjami są transparentne. Miasto Mława informuje o celach, 
kosztach i efektach współpracy, a także środkach finansowych 
zaplanowanych w budżecie na współpracę z podmiotami programu oraz o 
kryteriach i sposobie oceny projektów, w której uczestniczą reprezentanci 
organizacji. Zasada jawności obliguje również organizacje do udostępniania 
danych dotyczących ich struktury, sposobu funkcjonowania oraz 
prowadzonej przez nie działalności statutowej. 
 
ZAKRES PRZEDMIOTOWY  

Współpraca Miasta Mława z organizacjami obejmuje zadania z zakresu 
sfery zadań publicznych, o których mowa w art. 4 ustawy jeżeli pokrywają 
się one z zadaniami własnymi Miasta Mława. 
 
FORMY WSPÓŁPRACY 

Współpraca Miasta Mława z organizacjami odbywa się głównie w formach: 
1. zlecania organizacjom realizacji zadań publicznych, 
2. tworzenia wspólnych zespołów o charakterze doradczym i inicjatywnym, 

złożonych z przedstawicieli organizacji oraz przedstawicieli właściwych 
komórek administracji samorządowej, 

3. wzajemnego informowania się o planowanych kierunkach działalności 
oraz współdziałania w celu zharmonizowania tych kierunków; 

4. konsultowania z organizacjami w dziedzinach dotyczących działalności 
statutowej tych organizacji, 

5. organizacji szkoleń w celu podniesienia sprawności funkcjonowania 
organizacji, 

6. współdziałania w pozyskiwaniu środków finansowych z innych źródeł 
zewnętrznych, w tym z funduszy Unii Europejskiej, 

7. pomocy w nawiązywaniu kontaktów międzynarodowych, 
8. udzielania rekomendacji organizacjom pozarządowym i podmiotom 

współpracującym z Miastem Mława które ubiegają się o dofinansowanie 
z innych źródeł, 

9. umożliwienia organizacjom organizacji przedsięwzięć na terenie 
miejskich obiektów sportowych i kulturalnych, 

10.udostępniania na preferencyjnych zasadach lokali i budynków 
komunalnych, 
11.popularyzacji działalności organizacji w mediach, oraz na stronie 
internetowej Miasta Mława www.mlawa.pl,  
12.wspieranie działań mających na celu prowadzenie mławskiego centrum 
wsparcia dla organizacji pozarządowych, wspólnie z innymi gminami z 
terenu powiatu oraz powiatem mławskim, podnoszącego poziom wiedzy 
funkcjonujących i nowopowstałych organizacji, działania informacyjno – 

http://www.mlawa.pl/
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doradcze, szkolenia oraz wzmacnianie merytoryczne i techniczne 
organizacji, 
13.upowszechniania i wspierania wolontariatu jako czynnika rozwoju 
społeczeństwa obywatelskiego. 
 
 
PRIORYTETOWE ZADANIA PUBLICZNE NA 2014 ROK 

1. Samorząd Miasta Mława współpracuje z organizacjami pozarządowymi w 
sferze zadań publicznych wymienionych w art. 4 ust. 1 ustawy, o ile zadania 
te są zadaniami samorządu miasta określonymi w Ustawie o samorządzie 
gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2013 r. Nr 594 z  poźn. zm.). 
2. Jako priorytetowe na 2014 rok zostały określone zadania z 
następujących obszarów: 
-OBSZAR I  - WSPIERANIE DZIAŁALNOŚCI KULTURALNEJ 

-OBSZAR II - SPORT, UPOWSZECHNIANIE KULTURY  FIZYCZNEJ  
-OBSZAR III - POLITYKA SPOŁECZNA  
-OBSZAR IV - WSPIERANIE ORGANIZACJI UBIEGAJĄCYCH SIĘ O  
  POZYSKANIE FUNDUSZY ZE ŹRÓDEŁ ZEWNĘTRZNYCH 

 
 
Projekt uchwały był omawiany na Komisji ds., Rodziny i Spraw                             

Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 

podjęła 
 

UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 334 / 2013 
 

w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Mława z 
Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami wymienionymi w art. 
3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o Działalności Pożytku 
Publicznego i o Wolontariacie na rok 2014  
 
 
Ad. pkt 13 
 
Radny Artur Dębski  jako autor przedstawił projekt uchwały zmieniający 

Uchwałę Nr IV/34/2011 RMM z dnia 8 lutego 2011r. w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych i urządzeń 
użyteczności publicznej Miasta Mława – Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji 
w Mławie.  

Wymienione w projekcie uchwały instytucje miejskie, organizacje 
pozarządowe  organizują w takcie roku wiele imprez skierowanych do 
mieszkańców Mławy, zarówno kulturalnych jak i sportowych. Jedną z 
możliwości informacji, promocji wydarzeń jest wykorzystanie słupów 
ogłoszeniowych. Aktualnie, zgodnie z podjętą uchwałą nr IV/34/2011 Rady 
Miasta Mława z dnia 8 lutego 2011 r. instytucje miejskie/organizacje 
pozarządowe  muszą za takie ogłoszenia płacić. W związku z tym, albo nie 
wykorzystują tego sposobu informacji, albo płacą. Ideą główną istnienia na 
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terenie Miasta Mława słupów ogłoszeniowych jest możliwość informowania 
mieszkańców o wszystkich istotnych dla nich rzeczach, w tym jak 
najbardziej możliwość informowania na bieżąco o organizowanych przez 
różne instytucje/organizacje pozarządowe imprezach sportowych, 
kulturalnych czy też rekreacyjnych.  

 
 
 Poinformował, że w załączniku do projektu uchwały dodaje się pkt 2  
i pkt 3. Wcześniej była tylko tabela z opłatami. 
 

Cennik za usługę umieszczania ogłoszeń na słupach ogłoszeniowych 
1. Cena za każdą rozklejoną sztukę, czas ekspozycji 7 dni: 

ROZMIAR WYMIAR CENA (netto) CENA (brutto) 

A0 1189 x 841 13,01 zł 16,00 zł 

A1 841 x 594 5,04 zł 6,20 zł 

A2 594 x 420 4,07 zł 5,00 zł 

A3 i mniejsze 420 x 297 i 
mniejsze 

3,01 zł 3,70 zł  

 

2. Zwalnia się z opłat: Miejski Dom Kultury w Mławie,  Miejską 
Bibliotekę Publiczną w Mławie, Muzeum Ziemi Zawkrzeńskiej w 
Mławie, Stację Naukową im. prof. St. Herbsta w Mławie, Mławską 
Halę Sportową, Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  oraz organizacje 
pozarządowe i inne podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z 
dnia 29 kwietnia 2003 r. o pożytku publicznym i o wolontariacie, 
działające w Mławie, bądź na rzecz mieszkańców Mławy, które 
promują niekomercyjną bezpłatną imprezę kulturalną, rekreacyjną lub 
sportową.   

3. Rozmieszczenie materiałów informacyjnych lub reklamowych 
zwolnionych z opłat i przyjętych do realizacji odbywa się w piątki.  

Nadmienił, że projekt uchwały był omawiany na Komisji Oświaty, Kultury                                          
i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.    

Komisje zdecydowały żeby tego projektu nie opiniował , zostały naniesione    
autopoprawki przez wnioskodawcę i przedstawiony na sesji rady. 

 
Radny Andrzej Lampkowski 
zgłosił wniosek formalny polegający na dopisaniu w załączniku do uchwały                                       
w pkt 2 MOSiR, chodzi o instytucje, które zwalnia się z opłat. 
 
  
 Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za /  

przegłosowa wniosek formalny zgłoszony przez radnego Andrzeja Lampkowskiego.  
 

 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 

podjęła z autopoprawką 
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UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 335 / 2013 
 
uchwały zmieniający Uchwałę nr IV/34/2011 RMM z dnia 8 lutego 2011r. 
w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów 
sportowych i urządzeń użyteczności publicznej Miasta Mława – Miejski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Mławie  
 
Ad. pkt 14 
 
 Marek Polak – Naczelnik Wydziału GPP przedstawił pięć  projektów 
uchwał Rady Miasta w sprawie nabycia nieruchomości.  
 
 Pierwszy dotyczy nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Mława 

niezabudowanych nieruchomości nr 681/1 i nr 682/3 o łącznej powierzchni 
170 m2, położonych w Mławie przy ul. Wójtostwo. Nabycie nieruchomości 
następuje z przeznaczeniem na urządzenie gminnej drogi publicznej. 
  

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki                                                   
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za / 
podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 336 / 2013 
 

w sprawie nabycia nieruchomości 

 
Drugi projekt uchwały dotyczy nabycia do zasobu nieruchomości                               

Miasta Mława niezabudowanej nieruchomości nr 313/2 o powierzchni 640 m2,                                     
położonej w Mławie przy ul. Studzieniec. Nabycie nieruchomości następuje z 
przeznaczeniem na urządzenie gminnej drogi publicznej. 

 
Projekt uchwały był omawiany był na Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 
 

 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 

podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 337 / 2013 
 

w sprawie nabycia nieruchomości 

 
 Trzeci projekt uchwały Rady Miasta dotyczy nabycia do zasobu 

Miasta Mława niezabudowanej nieruchomości nr 1367/1 i nr 1367/2 o 
łącznej powierzchni 200 m2, położonej w Mławie przy ul. Batorego.  
Nabycie nieruchomości następuje z przeznaczeniem na urządzenie gminnej 
drogi publicznej. 
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Projekt uchwały był omawiany był na Komisji Budownictwa,                                      
Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną                        
opinię. 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 
podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 338 / 2013 

 
w sprawie nabycia nieruchomości 
 
 Czwarty projekt uchwały Rady Miasta w sprawie nabycia do zasobu 
nieruchomości Miasta Mława dotyczy nieruchomości położnych w m. 
Rynek, gm. Grodziczno: 
- nr 104/1 – zabudowanej dwoma domkami letniskowymi 
- nr 105/4 – niezabudowanej 
 Nabycie tych gruntów nastąpi do zasobu nieruchomości Miasta 
Mława z przeznaczeniem na cele turystyki i rekreacji. W/w nieruchomości 
są własnością Gminy Grodziczno. Nieruchomość nr 104/1 stanowi część 
ośrodka wypoczynkowego Urzędu Miasta Mława i jest częścią 
nieruchomości nr 104, pozostającej w trwałym zarządzie i użytkowaniu 
Urzędu. Nabycie nieruchomości nastąpi za cenę równą wartości 
nieruchomości gruntowych, określoną przez rzeczoznawcę majątkowego, 
powiększoną o część kosztów przygotowania nieruchomości do sprzedaży. 
Na poczet ceny sprzedaży zostanie zaliczona wartość budynku 
technicznego (hangar), stanowiącego nakłady Urzędu Miasta Mława, 
położonego na sąsiedniej działce nr 104/2. 
 

Projekt uchwały był omawiany był na Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 
podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 339 / 2013 

 
w sprawie nabycia nieruchomości 

  
Marek Polak – Naczelnik Wydziału GPP  przedstawił piąty projekt 

uchwały Rady Miasta w sprawie nabycia nieruchomości lokalowej.  
Poinformował, że przedmiotem uchwały jest nieruchomość lokalowa 
stanowiąca projektowany lokal użytkowy grupowego węzła cieplnego w 
projektowanym budynku mieszkalnym wielorodzinnym na działce nr 197/6, 
położonej w Mławie na terenie Os. Książąt Mazowieckich.  
Na podstawie Uchwały Nr XIII/139/2011 Rady Miasta Mława z dnia 29 
grudnia 2011r. w sprawie zamiany nieruchomości  Miasto Mława zawarło   
i przedwstępną umowę zamiany nieruchomości na nieruchomość nr 3408 i 
nr 3406 położoną w Mławie przy ul. Leśnej z Grzegorzem i Anitą 
Szczepkowskimi. 
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 Państwo Szczepkowscy dnia 22 października br. uzyskali pozwolenie 
na budowę na działce nr 197/6 budynku mieszkalnego wielorodzinnego z 
usługami podstawowymi i garażami podziemnymi. Częścią budynku będzie 
przebudowany lokal użytkowy grupowego węzła cieplnego, użytkowany 
przez PEC w Mławie Sp. z o.o.  Decyzja o pozwoleniu na budowę stała się 
ostateczna dnia 21 listopada 2013r.  
 Zgodnie z przedwstępną umową zamiany w terminie 21 dni od dnia 
w którym decyzja o pozwoleniu na budowę stała się ostateczna, strony 
zobowiązały się zawrzeć umowę zamiany oraz przedwstępną umowę 
ustanowienia odrębnej własności lokalu użytkowego grupowego węzła 
cieplnego i jego sprzedaży na rzecz Miasta Mława.  Podpisanie ostatecznej 
umowy wymaga zgody Rady Miasta Mława, dlatego przygotowany został 
projekt tej uchwały. 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki                     
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 

podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 340 / 2013 
 

w sprawie nabycia nieruchomości 
 
 
Ad pkt 15 

 

Marek Polak – Naczelnik Wydziału GPP przedstawił projekt uchwały Rady 

Miasta w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych.  
Przedmiotem tej uchwały są niezabudowane nieruchomości nr 875/4 o 
powierzchni 0,0580 ha i nr 875/5 o powierzchni 0,0579 ha położone w 
Mławie przy ul. Zacisze. Poinformował, że nieruchomości są przeznaczone 
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego „Dzierzgowska” 
na mieszkaniową zabudowę jednorodzinną. Nieruchomości zostaną 
sprzedane w drodze przetargu. Nadają się do samodzielnej zabudowy, 
dlatego przetarg będzie miał formę przetargu nieograniczonego. Cena 
wywoławcza zostanie ustalona na podstawie wartości nieruchomości, 
określonej przez rzeczoznawcę majątkowego, przy czym cena wywoławcza 
w pierwszym przetargu powinna być niższa niż wartość nieruchomości.  
 

 
Projekt uchwały omawiany był na Komisji Budownictwa, Gospodarki                         

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 

podjęła  
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UCHWAŁĘ  Nr XXXIV / 341 / 2013 
 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych 

 
Ad. pkt 16 
 
Naczelnik Wydziału GPP Marek Polak przedstawił projekt stanowiska 

który zawiera propozycję wyrażenia zgody na zawarcie między Miastem 
Mława, a Az-Bud Stanisław Andrzej Zaborowski, Zdzisław Cechowski 
Spółka Cywilna w Szydłówku porozumienia w sprawie dzierżawy 
nieruchomości i budowy Centrum Handlowo-Usługowego na działkach nr 
163/1, 163/2, 166/1, 166/2, 168/1, 168/2, 169/2, 171/1, 171/2, 172/1, 172/2, 
173/1, 173/2, 174/1, 174/2, 175/1, 175/2, 175/3, 176/1, 176/2, 176/3, 177/1, 
177/2, 177/3,, 178/1, 178/5, 178/7, 165, 164/1, 164/2 położonych w Mławie 
w rejonie OKM i Al. Św.Wojciecha. Porozumienie stanowi załącznik do 
niniejszego stanowiska. Celem porozumienia jest wybudowanie Centrum 
Handlowo-Usługowego, którego częścią będzie zintegrowany dworzec 
autobusowy i kolejowy. 
Przedstawił szczegółowo procedury przetargowe jakie były prowadzone 
przez Burmistrza Miasta oraz prowadzone negocjacje, których efektem jest 
zaproponowane stanowisko . 
 
Radny Artur Dębski 

na Komisji Budownictwa radni analizowali to porozumienie pod kątem 
zabezpieczenia interesów miasta. Osobiście zwrócił uwagę na inny aspekt, 
a mianowicie w ramach tego porozumienia miasto musi wybudować 
Al.Św.Wojciecha. Jest to rzecz naturalna ponieważ bez tej ulicy koncepcja 
ta nie byłaby warta realizacji. W Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2014-2022 koszt wybudowania tej ulicy to 8,5 mln.zł. Jest to najdroższa 
inwestycja jaka nas czeka. Zaapelował więc o to żeby czynić starania o 
pozyskanie środków zewnętrznych ponieważ miasto tego nie będzie w 
stanie sfinansować.  
 
Radny Wojciech Krajewski 
uważa, że przedstawiciele Firmy Az-Bud powinni zaszczycić swoją 
obecnością na dzisiejszej sesji, ale tak się nie stało. Chciałby więcej 
wiedzieć o potencjale ekonomicznym, zrealizowanych przedsięwzięciach 
przez tą Firmę. 
Zapytał też jakie jest stanowisko w tej sprawie firmy przewozowej PKS. 
 
Zastępca Burmistrza Janina Budzichowska nadmieniła, że ta inwestycja 

była przewidziana w planach wieloletnich od kilkunastu lat. Jeśli chodzi o 
koszt wykonania Al. Św. Wojciecha będzie dokładnie znany po opracowaniu 
dokumentacji technicznej na którą środki są już przewidziane w budżecie. 
Zapisy warunkują terminy wykonania tej Alei, ale prognoza wskazuje, że 
nawet ze środków własnych jesteśmy w stanie to wykonać, ale oczywiście 
aspekt dofinansowania będzie brany pod uwagę. 
 Jeśli chodzi o Firmę Az-Bud jest to Spółka Cywilna, jest to nowy 
podmiot. Wiele inwestycji zostało przez ta Firmę już zrealizowanych , 
niektóre są w realizacji np. osiedla mieszkaniowe. 
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Jeśli chodzi o PKS były prowadzone rozmowy, być może zostanie to 
zamienione na nieruchomość przy ul. Padlewskiego. Ostateczne 
stanowisko jest takie że aktualna firma PKS jest zainteresowana 
korzystaniem z tego dworca, natomiast właścicielem nie chce być na tą 
chwilę i nie chce zamiany nieruchomości przy ul. Padlewskiego.  
PKP też nie jest zainteresowane nabyciem tego dworca, a tylko 
korzystaniem z poczekalni, z miejsca kasowego. Jak będzie w przyszłości 
trudno przewidzieć. 
 
Radny Marek Kiełbiński 
czy wybudowany blok w pobliżu Al.Zachodniej będzie pasował do 
architektury istniejących już bloków. Pytają o to mieszkańcy osiedla. 
W porozumieniu podane są terminy wykonania pewnych inwestycji, co się 
stanie jeśli Firma tego nie wykona. 
 
Naczelnik Wydziału GPP Marek Polak w porozumieniu nie mówi się na 
temat zabudowy tej działki, nie jest ona wymieniona w treści porozumienia. 
Miasto nie jest jej właścicielem. Co w przyszłości zostanie tam wybudowane 
to decyzja właściciela, przyszłego inwestora, ale również możliwości 
prawnych zabudowy tej działki. Obowiązują tu przepisy prawa 
budowlanego, które są ograniczone ze względu na istniejące już sąsiedztwo 
budynków mieszkaniowych. 
Jeśli chodzi o terminy, i Firma się nie wywiąże nie nastąpi sprzedaż tej 
nieruchomości i będzie wyższy czynsz płacony przez Firmę. 
Interesy miasta zabezpiecza weksel i gwarancja ubezpieczeniowa. 
 
Radny Artur Dębski 

zwrócił się do Przewodniczącego Rady, żeby takie uchwały były omawiane 
na posiedzeniach wszystkich Komisji i dały możliwość bliższego zapoznania 
się radnym. Na sesji rady będzie łatwiej o tym rozmawiać i nie będzie tylu 
pytań i wątpliwości. 
 
Radny Jerzy Rakowski 

takie porozumienie jest trudne ponieważ przedsięwzięcie jest bardzo 
poważne. Po pierwsze zakres inwestycji wielomilionowy, rodzaj inwestycji 
bardzo różny, wiązany w sensie komunikacyjnym. Oczywistym jest, że 
miasto stara się zabezpieczyć swoje interesy na wypadek nawet 
najgorszych scenariuszy, które mogą się zdarzyć nawet niekoniecznie z 
winy tego który to zdanie chce wykonać. 
Pkt 8 § 5 porozumienia - prosi o potwierdzenie co się stanie jeśli inwestor 
nie wybuduje z różnych względów zadania w 100%. Miasto zostaje jako 
właściciel działki z niedokończoną budową i co dalej. Jest w porozumieniu 
zapis, który mnie uspokoił to jest § 6 ust1.  
 
Radca Prawny UM 

potwierdził, że przytoczony przez Pana Rakowskiego paragraf zawiera tą 
intencję o której mówił. Był to jeden z najtrudniejszych elementów, który 
Burmistrz przeforsował i przekonał stronę do wprowadzenia tego zapisu do 
porozumienia. Strona jest świadoma z czym to się wiąże, ponieważ zostaną 
zainwestowane duże środki. 
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Burmistrza Miasta Sławomir Kowalewski 
jest to bardzo ważny projekt uchwały, uważa, że to stanowisko zostanie 
przyjęte przez Radę Miasta. Jak zostało wspomniane na temat dworca 
zintegrowanego rozmowy trwają od 30 lat, a od 7 lat trwają bardzo 
intensywne prace nad tym żeby zaproponować Radzie rozwiązanie w 
formie właśnie takiego stanowiska. Uważa, że jest to nasz wspólny sukces, 
że w przetargu publicznym został wyłoniony podmiot który jest 
zainteresowany realizacją tego zadania. Należy trzymać kciuki za Firmę     
Az-Bud, która chce zrealizować coś pięknego dla mieszkańców miasta i nie 
tylko.   
 Podziękował zespołowi, który pracował nad przygotowaniem całej 
procedury i prac z tym związanych, a efektem tych prac jest 
zaproponowane Radzie stanowisko wraz z porozumieniem. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
potwierdził, że ta sprawa była wielokrotnie analizowana i czynione były 
różnego rodzaju działania. Jeśli się to zamierzenie uda to będzie na pewno 
sukces wielu ludzi.  
 
 
 Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za / 
podjęła stanowisko dotyczące wyrażenia zgody na zawarcie między 
Miastem Mława a Az-Bud Stanisław Andrzej Zaborowski, Zdzisław 
Cechowski Spółka Cywilna w Szydłówku porozumienia w sprawie 
dzierżawy nieruchomości i budowy Centrum Handlowo-Usługowego na 
działkach nr 163/1, 163/2, 166/1, 166/2, 168/1, 168/2, 169/2, 171/1, 171/2, 
172/1, 172/2, 173/1, 173/2, 174/1, 174/2, 175/1, 175/2, 175/3, 176/1, 176/2, 
176/3, 177/1, 177/2, 177/3,, 178/1, 178/5, 178/7, 165, 164/1, 164/2 
położonych w Mławie w rejonie OKM i Al. Św.Wojciecha. Porozumienie 
stanowi załącznik do niniejszego stanowiska. Celem porozumienia jest 
wybudowanie Centrum Handlowo-Usługowego, którego częścią będzie 
zintegrowany dworzec autobusowy i kolejowy. 
 
 
Ad. pkt 17 
 
 Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski poinformował,  
że wszyscy radni otrzymali pisemną informację o stanie realizacji zadań  
oświatowych Miasta Mława w roku szkolnym 2012/2013. 
Zaproponował aby Dyrektor MZOS nie omawiał szczegółowo w/w informacji,  
a ograniczył się do udzielenia odpowiedzi na ewentualne pytania. 
 
  
 Radni nie zadawali pytań, informacja została przygotowana bardzo  
szczegółowo. 
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Ad. pkt 18 
 
Burmistrza Miasta Sławomir Kowalewski podziękował Radzie Miasta za 
umożliwienie przedstawienia na dzisiejszej sesji informacji na temat 
przebiegu postępowania administracyjnego w sprawie wydania decyzji o 
środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na 
budowie elektrociepłowni opalanej paliwem alternatywnym na działkach 
przy ul. Płockiej w Mławie. Wniosek złożył Zakład Usług Komunalnych 
„USKOM” Sp. z o.o w Mławie. 
W dniu 22 października br. Firma USKOM złożyła wniosek o wydanie 
decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 
polegającego na budowie elektrociepłowni opalanej paliwem alternatywnym 
na działach przy ul. Płockiej. 29 października br otrzymała Firma ta pismo 
od Burmistrz Miasta w sprawie usunięcia nieprawidłowości zawartych we 
wniosku oraz w raporcie, który to firma złożyła. 
 Zapytał obecnego na sali obrad Mecenasa , czy Burmistrz Miasta 
Mława miał obowiązek przyjąć taki wniosek i go rozpatrzeć. 
 
Radca Prawny UM udzielił jednoznacznej odpowiedzi, że Burmistrz jako organ 
administracji samorządowej bez względu jaki podmiot składa i w jakiej sprawie                
wniosek musi wszcząć postępowanie, przeprowadzić całą procedurę i w zależności  
od  wniosku bądź  wydać decyzję, bądź umorzyć postępowanie.                                            
Takie jest prawo i musimy postępować zgodnie z przepisami prawa. 
 
Burmistrza Miasta Sławomir Kowalewski 
6 listopada Zakład USKOM złożył poprawiony wniosek oraz poprawiony raport,                      
14 listopada br. została przekazana informacja o wszczęciu postępowania oraz 
rozpoczęciu procedury oddziaływania środowiska  oraz przeprowadzeniu  
rozprawy administracyjnej otwartej dla społeczeństwa. 14 listopada zostały  
wysłane dokumenty do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  
w Warszawie oraz Powiatowego Inspektora Sanitarnego o wydanie opinii  
w sprawie realizacji powyższego przedsięwzięcia. Te dokumenty są niezbędne  
żeby w trakcie procedury posiłkować się nimi i podejmować ostateczne decyzje. 
21 listopada z inicjatywy Burmistrza odbyło się spotkanie z mieszkańcami, które                   
miało charakter informacyjny. Po tej informacji przekazanej do społeczeństwa  
pokazały się kłamliwe w swojej treści, nie podpisane informacje kierowane do 
mieszkańców miasta. 
Było to zrobione w tym celu żeby przekazać społeczeństwu niewłaściwy komunikat,                  
a mianowicie taki, że Burmistrz już podjął decyzję. 
Burmistrz poinformował, że zawsze decyzję administracyjna podejmuje tylko i                             
wyłącznie w formie pisemnej, ponieważ strona ma prawo odwołania.                                  
Taka decyzja ze względu na to przedsięwzięcie nie została podjęta,  nie została                   
wydana decyzja środowiskowa. 
Rozbudziły się negatywne emocje pod adresem Burmistrza Miasta. Spotkanie                             
21 listopada br. jeszcze raz Burmistrz podkreślił zostało zorganizowane z jego      
inicjatywy. Ktoś wcześniej starał się bardzo, aby było ono zbojkotowane, ale cieszy                              
się że się odbyło, że niektórzy jego uczestnicy rzeczowo starali się dyskutować                             
na ten temat. 
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Do pomocy zatrudniony został ekspert od ochrony środowiska z Uniwersytetu 
Warszawskiego, który na tym spotkaniu zwracał się z prośbą o zadawanie pytać, 
wątpliwości jakie ma to oddziaływanie na ochronę środowiska. Sam osobiście też                
chciał posiadać taką wiedzę, że ta inwestycja będzie bezpieczna dla środowiska i                  
życia mieszkańców Mławy. Chciałby żeby taka rzetelna  informacja została                  
przekazana również mieszkańcom miasta.  
Dlatego właśnie prowadzona jest ta procedura, potrzebny jest czas, cierpliwość  
żebyśmy otrzymali decyzje od odpowiednich organów 
 Potwierdził, że Zakład Komunalny USKOM złożył wniosek, który jest                              
rozpatrywany ale nie ma na tę okoliczność żadnej decyzji Burmistrza. 
 Nadmienił, że sam żyje w tym mieście, żyje jego najbliższa rodzina i                         
zależy mu jak zawsze na szeroko rozumianym bezpieczeństwie mieszkańców Mławy.  
Jest to jego priorytet, który stawie od początku swojej działalności jako Burmistrza  
Miasta Mławy. 
Mieszkańcom Mławy została przekazana nieprawdziwa informacja, zostali okłamani  
i jest to bardzo przykre. Burmistrzowi zależy na tym żeby wspólnie z mieszkańcami 
podyskutować spokojnie, merytorycznie i podjąć decyzję. 
 
Marek Polak Naczelnik Wydziału GPP przedstawił informację nt. podziału i 

wydzierżawienia działek Nr 4744, 4745 na które wpłynął wniosek Zakładu Usług 
Komunalnych „USKOM” o wydzierżawienie z przeznaczeniem na budowę 
elektrociepłowni. 
 
Urszula Aptowicz Naczelnik Wydziału GKiM GPP przedstawiła informację nt. 
procedury administracyjnej w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach realizacji inwestycji budowy elektrociepłowni. 
 
Burmistrza Miasta Sławomir Kowalewski 
podkreślił, że jest osobą publiczną i stara się najlepiej jak potrafi kontaktować ze 
społeczeństwem, informować ich o wszystkich zagrożeniach, o wszystkich działaniach 
Zwrócił się o to żeby skoncentrować się na spokojnym, pozbawionym emocji działaniu. 
Swoją funkcje traktuje jako misję i wspólnie z pracownikami stara się ją wypełniać 
najlepiej jak tylko potrafi. 
 
Radny Marek Kiełbiński 

podkreślił, że ta sprawa o której mówił Burmistrz Miasta nigdy nie była przedmiotem 
dyskusji na Radzie Miasta, na posiedzeniach Komisji. 
Prosi o wyjaśnienie , czy działki o Nr 4744 i 4745 są własnością Zakładu USKOM,                  
czy je tylko wydzierżawiła. 
 
Odpowiedź Pana Polaka – są własnością Miasta Mława i nie są wydzierżawione. 
 
Radny Marek Kiełbiński 

jeśli chodzi o działkę 4746 była podjęta w m-cu lipcu br. uchwała w sprawie sprzedaży 
nieruchomości komunalnych. Uważa, że Rada nie została wprowadzona w meritum 
sprawy, decyzja mogłaby być wówczas inna.  
Prosi o wyjaśnienie czyją własnością jest ta działka.  
 
Marek Polak Naczelnik Wydziału GPP  wyjaśnił, że jeszcze nie jest własnością  

Zakładu USKOM – jest własnością Miasta Mława i trwa procedura przygotowania jej 



 38 

sprzedaży na powiększenie sąsiednich nieruchomości, które są własnością USKOM 
zgodnie z uchwała Rady Miasta. 
 
Radny Marek Kiełbiński 
w związku z tym , że na pewno dwie działki o nr 4744, 4745 są własnością miasta,  
a nie Zakładu USKOM, zadał pytanie, czy w związku z tym USKOM może składać 
wniosek nie mając tytułu prawnego do działki. Uważa, że w takim przypadku wniosek  
jest bezzasadny ponieważ chcą zbudować inwestycję na działkach które nie są ich 
własnością. Byłoby to logiczne gdyby mieli przekonanie, że Pan Burmistrz wydzierżawi  
te działki. 
 
Radca Prawny Urzędu Miasta wyjaśnił ponownie, że nawet najbardziej abstrakcyjny 
wniosek który wpłynie należy wszcząć postępowanie, a następnie podjąć decyzję. 
 
Radny Marek Kiełbiński 

zaproponował stanowisko, które uniemożliwi realizację tej niebezpiecznej inwestycji,  
czyli budowę elektrociepłowni przy ul. Płockiej / stanowisko jest załącznikiem do 
protokołu /. 
Wyjaśnił, że miasto Mława położone jest w zagłębieniu, występują częste mgły, a więc 
można sobie wyobrazić jakie będzie opadanie toksycznych spalin. 
Odczytał treść stanowiska i wyraził zgodę na zmianę tekstu przy zachowaniu sensu 
stanowiska mającego na celu powstrzymanie budowy spalarni śmieci w Mławie. 
Zwrócił się do radnych o przyjęcie tego stanowiska.  
Burmistrz Miasta będzie miało jasną sytuację i będzie mógł z czystym sumieniem 
odmówić realizacji takiej inwestycji. 
 
Radca Prawny Urzędu Miasta 

podejmowanie takich stanowisk wprowadza pomylenie kompetencji, ponieważ nie jest              
to kompetencją Rady, czy Burmistrz może coś wydzierżawić , czy nie.  
Podejmowanie takiego stanowiska na dzisiejszej sesji uważa za niestosowne ponieważ 
to stanowisko nic nie wniesie. Pan Radny nie podchodzi do tego od strony prawnej tylko 
przedstawia swój światopogląd. Burmistrz Miasta nie podejmie na pewno nic wbrew 
mieszkańcom, ale musi to być również zgodne z prawem 
 
Burmistrza Miasta Sławomir Kowalewski 

być może jest to ciekawa propozycja. Jeśli od strony prawnej jest możliwe podjęcie 
takiego stanowiska to dlaczego nie, niech rada takie stanowisko podejmie. 
 
Radca Prawny Urzędu Miasta 

to stanowisko będzie tylko poglądem Rady, Pan jako Burmistrz musi postąpić zgodnie  
z prawem. Bez zgody Rady nie jest możliwa sprzedaż, wydzierżawić może Pan tylko  
na 3 lata. Stanowisko to nie stworzy nowego stanu faktycznego ani prawnego, a tylko 
potwierdzi coś co już jest. 
 
Burmistrza Miasta Sławomir Kowalewski 

jeśli radni jednogłośnie zagłosują za przyjęciem stanowiska to jakie są dalsze 
konsekwencje dla tego wniosku. Czy rozpoczęta procedura będzie musiała być 
kontynuowana. Czy jeśli Burmistrz wyda negatywną decyzję może być to stanowisko 
uzasadnieniem. 
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Radca Prawny Urzędu Miasta 

stanowisko nie może być uzasadnieniem do decyzji, głosy mieszkańców są tylko 
opiniotwórcze. Pan musi opierać się na stanowiskach WOŚ, Sanepidu , to jest             
podstawa do uzasadnienia decyzji. 
 
Radny Artur Dębski 
każdy właściciel, przedsiębiorca może składać wniosek. Jeśli dokumenty są w porządku  
to Burmistrz nawet jeśli bardzo chciałby to nie może zablokować inwestycji.  
Rada może to zrobić, podejmując właśnie takie stanowisko , a dalej nie wyrażając zgody 
na nabycie gruntu. 
 
Radca Prawny Urzędu Miasta 
wyjaśnił, że stanowisko jakie zostało zaproponowane przez  Pana Radnego         
Kiełbińskiego należy wprowadzić do porządku obrad sesji, a następnie głosować. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski  zaproponował 
wprowadzenie do porządku obrad sesji stanowiska dotyczącego budowy              
elektrociepłowni w Mławie. 
 
 Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za /  
przegłosowała propozycję Przewodniczącego Rady w sprawie wprowadzenia  
do porządku obrad jako pkt 19 przyjęcie przez Radę stanowiska dotyczącego               
budowy elektrociepłowni. 
 
Ad. pkt 19 
 
 Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski poddał pod                   

głosowanie stanowisko odczytane przez radnego Janusza Uniewicza w sprawie               
budowy elektrociepłowni w Mławie. 
 
Treść stanowiska jest następująca: 

 Na podstawie § 18 ust 4 pkt 2 Statutu Miasta Mława Rada Miasta 
Mława po zapoznaniu się z wnioskiem o wydanie decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach sprzeciwia się budowie elektrociepłowni opalanej 
alternatywnym w granicach administracyjnych Miasta Mława / stanowisko 
podpisane przez Przewodniczącego. 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za / 
przegłosowała stanowisko o w/w treści.  

  Stanowisko podpisane przez Przewodniczącego Rady Miasta Mława 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 20 
 
Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji Rady Miasta 
w dniu 22 października 2013r. została przyjęte bez uwag.                                                                     
Podjętych zostało 6 uchwał , z tego 4 w trakcie realizacji, 2 wykonane,     
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Ad. pkt 21 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski  przedstawił  informację z działalności  
za okres między sesjami. 
 
Informacja o prowadzonych postępowaniach  
oraz zadaniach realizowanych przez Wydział Rozwoju i Inwestycji 
 
- Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę Alei 
Świętego Wojciecha w Mławie (w celu pozyskania decyzji o szczególnych 
zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych)  

Termin składania ofert: 29.11.2013r. 
 

- Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Studzieniec, ul. Sosnowej i ul. 
Brzozowej w Mławie 

Termin składania ofert: 05.12.2013r. 
 
- Dostawa pomocy dydaktycznych dla Zespołu Placówek Oświatowych Nr 2 
biorącego udział w projekcie Wspomaganie rozwoju uczniów klas I-III 
mławskich szkół podstawowych poprzez indywidualizację procesu ich 
nauczania 

Termin składania ofert: 27.11.2013r. 
 
- Dostawa pomocy dydaktycznych dla Zespołu Placówek Oświatowych Nr 1 
biorącego udział w projekcie Wspomaganie rozwoju uczniów klas I-III 
mławskich szkół podstawowych poprzez indywidualizację procesu ich 
nauczania. 
Wykonawca: CHEC-SPORT ANNA CHĘĆ, ul. Smołki 4, 41-700 Ruda 
Śląska  -  Kwota: 21 628,00zł brutto 
 
- Dostawa pomocy dydaktycznych dla Szkoły Podstawowej Nr 6 z 
oddziałami integracyjnymi im. Kornela Makuszyńskiego biorącej udział w 
projekcie „Wspomaganie rozwoju uczniów klas I-III mławskich szkół 
podstawowych poprzez indywidualizację procesu ich nauczania 
Wykonawca: Moje Bambino Sp. z o.o. S.K.A., ul. Graniczna 46, 93-428 
Łódź  -  Kwota: 14 478,38zł brutto 
 
Pozostałe realizacje Wydziału Rozwoju i Inwestycji 
Realizowane są 2 projekty „Świ@t w zasięgu ręki” oraz „INTERNET = 
świ@t bez barier”, dofinansowane z Programu Operacyjnego Innowacyjna 

Gospodarka. W miesiącu wrześniu przeprowadzono dodatkowe szkolenia z 
zakresu obsługi komputera i korzystania z Internetu dla beneficjentów 
ostatecznych projektu (dla osób niepełnosprawnych). 
 
Realizowany jest projekt „Indywidualizacja procesu nauczania uczniów 
klas I-III mławskich szkół podstawowych”. Po rozpoczęciu roku 

szkolnego wznowiono w szkołach zajęcia z dziećmi.  
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Realizowane są cztery projekty, polegające na dodatkowych zajęciach 
pozalekcyjnych dla dzieci z trzech mławskich szkół podstawowych (SP 6, 
SP 4, SP 7) w ramach projektu „Dziecięca Akademia Przyszłości”.  

Po rozpoczęciu roku szkolnego wznowiono w szkołach zajęcia z dziećmi.   
 
Zakończono realizację projektu pn. „Poprawa spójności komunikacyjnej 
Mławy poprzez przebudowę ul. Zuzanny Morawskiej oraz budowę 
przedłużenia ul. Szpitalnej” dofinansowanego przez Mazowiecki Urząd 
Wojewódzki w Warszawie w ramach Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych. Koszt realizacji zadania - 1 433 056,97 zł., dofinansowanie 
zewnętrzne - 643 825,46 zł.  
 
Stanu Cywilnego 

Sporządzono: 

akty małżeństwa 
10 szt. 

W tym : ślub cywilny – 4 
ślub konkordatowy – 4 
umiejscowione - 2 

akty urodzenia 45 szt. 

akty zgonu 36 szt. 
oświadczenia o uznaniu ojcostwa 7 szt. 

Przyjęto Urząd: 

zapewnienia do ślubu cywilnego 4 szt. 

oświadczenie o powrocie do 
nazwiska małżonka 
rozwiedzionego 

1 szt. 

Wydano: 

zaświadczenia do ślubu 
konkordatowego 

1 szt. 

decyzje w sprawach dotyczących 
umiejscowienia, uzupełnienia lub 
sprostowania danych w aktach 
stanu cywilnego 

 10 szt. 

decyzje w sprawie zmiany imion i 
nazwisk  

3 szt. 

zaświadczenie o zdolności 
prawnej do zawarcia związku 
małżeńskiego za granicą 

0 szt. 

odpisy aktów stanu cywilnego 433 szt. 

Wydział Spraw Obywatelskich 

Przyjęto: 

wnioski o wydanie dowodu 
osobistego 

371 szt. 

zgłoszenia o utracie dowodu 
osobistego 

29 szt. 

Wydano: 

dowody osobiste 322 szt. 
decyzje i postanowienia w 5 szt. 
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sprawach o wymeldowanie 

 

unieważnienie dowodu osobistego 422 szt. 
wymeldowało się z miasta 54 mieszkańców 

zameldowało się w mieście 13 mieszkańców 
przemeldowania w obrębie miasta 46 mieszkańców 

zameldowało się na pobyt 
czasowy w mieście 

46 mieszkańców innych 
miejscowości 

zameldowało się na pobyt 
czasowy poza miastem 

48 mieszkańców Mławy 

zameldowanie cudzoziemców 13 osoba 

urodzenia 21 osób 
zgony 25 osób 

zawarcie związku małżeńskiego 
oraz zmiany w aktach małżeństwa 

19 aktualizacji 

udostępnione informacja 
adresowo-osobowe 

53 szt. 

 
Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 
Wykaz ważniejszych czynności w okresie od ostatniej sesji Rady 
Miasta Mława  

 
Opis czynności 
 

 
Lp. 

 
Decyzje o przekształceniu prawa 
użytkowania wieczystego w prawo 
własności 
 

 
 2 decyzje 
 

 
Nadanie numeru porządkowego 
nieruchomości 
 

 
2 zaświadczenia 

 
Zaświadczenia o numerze 
porządkowym nieruchomości 
 

 
2 zaświadczenia 
 

 
Sprzedaż lokali mieszkalnych 
 

 
2 akty notarialne 

 
Sprzedaż nieruchomości  
 

 
2 akty notarialne 

 
Decyzje o warunkach zabudowy 
 

 
13 decyzji 

 
Decyzje o ustaleniu lokalizacji celu 
publicznego 

 
6 decyzji 
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Dzierżawa nieruchomości   
 

 
5 decyzji 

 

Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska (wydane decyzje administracyjne i załatwianie spraw)                                   

  
Decyzje na zajęcie pasa drogowego:                -  21 szt. 

Decyzje na umieszczenie urządzenia 
 infrastruktury technicznej w pasie drogowym :                -  9  szt. 

Decyzje na lokalizację urządzeń infrastruktury 
technicznej w pasie drogowym:                          -  14 szt. 
Decyzje na lokalizację zjazdu z drogi publicznej            -    4 szt. 
Opinie do decyzji o warunkach zabudowy  
i decyzji o lokalizacji celu publicznego                -    5 szt.  
Decyzje na wycinkę drzew i krzewów:               -   20 szt. 

Postępowanie w sprawie oceny oddziaływania 
na środowisko  - rozpoczęcie postępowań                 - 2 szt. 
 
Ogłoszono przetarg na dzierżawę cmentarza komunalnego w Mławie przy 
ul. Maksymiliana Marii Kolbe  (otwarcie ofert jest 10.12.2013r.). 
 
Wystąpienie z wnioskiem do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o 
zgodę na usunięcie 21 szt. kasztanowców + 1 szt. klonu  z Parku 
Miejskiego. 
 
Zakończono prace związane z transportem, demontażem i utylizacją 
odpadów azbestowych  od mieszkańców Miasta (trwa rozliczenie). 
Zutylizowano ok. 61 ton. 
 
Gospodarka odpadami:  
Po kilkumiesięcznym okresie mamy własne doświadczenia i przemyślenia. 
Uważam, że wszyscy włożyliśmy i wkładamy wiele pracy by system nie 
tylko zadziałał, ale jak najlepiej się sprawdzał. Jest to ważne nie tylko z 
punktu widzenia zadowolenia mieszkańców, ale też by spełnić wymagania 
stawiane przez ustawodawcę. Mówię tu o poziomach recyklingu, które z 
roku na rok są coraz wyższe. Dlatego też w tym celu spotykamy się 
cyklicznie z przedstawicielami USKOM-u by podnosić jakość świadczonych 
usług. 
Mamy ambicje aby Mława wiodła prym we właściwym gospodarowaniu 
odpadami. Wg informacji z USKOM, jednym z planów jest powstanie nowej 
profesjonalnej linii do segregacji odpadów. Koszt takiej linii to ok. 1,5 mln. 
zł. Na linii tej będzie można rozdzielać odpady na 10-12 frakcji. Obecnie 
mieszkańcy dokonują jedynie wstępnej segregacji co nie pozwala osiągać 
wymaganego poziomu recyklingu.  
Po pierwszych doświadczeniach i pierwszych sprawozdaniach widać, że już 
teraz należy podjąć długofalowe rozwiązania by w przyszłości sprostać 
ustawowym oczekiwaniom. Przez pierwszy okres możemy być potraktowani 
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ulgowo, ale już dzisiaj trzeba szukać takich rozwiązań, które pozwolą 
zwiększyć strumień odpadów selektywnie zbieranych: 
-przede wszystkim edukacja nie tylko w szkołach, ale np. w zakładach 
pracy,  
-konkursy, zbiórki (płyty, makulatura, baterie) w zakładach pracy i szkołach 
Należy rozważyć objęcie systemem również nieruchomości niezamieszkałe 
i dokupić pojemniki do segregacji.  
Wielka praca została wykonana przez Wydział GKM. Wdrożyliśmy ten 
system i ciągle go usprawniamy. 
Wszystkie samochody odbierające odpady mają GPS. Poza tym każdy 
samochód nie może dokonać rozładunku w innym miejscu niż RIPOK.               
Jest prowadzony monitoring.  
Zarządziłem już kontrole operatora. 
 
RAPORT Z DZIAŁAŃ STRAŻY MIEJSKIEJ W MŁAWIE 

1. Przyjęto oraz przeprowadzono czynności wyjaśniające w 163 

zgłoszeniach od mieszkańców miasta.  
Największą liczbę zgłoszeń stanowiły zgłoszenia dotyczące:  
- komunikacji drogowej – 48, 

- czystości i usuwaniu odpadów bytowych – 42, 

- bezpieczeństwa w związku z trzymaniem zwierząt – 30. 

2. Ujawniono 18 zdarzeń za pomocą Monitoringu Miejskiego, informację 

przekazano do patroli straży miejskiej lub policji, raz powiadomiono 

zakład energetyczny o awarii oświetlenia.  

3. W ramach współpracy z Policją przeprowadzono 7 wspólnych służb.  

4. 2 razy zabezpieczano imprezy oraz uroczystości publiczne, raz 

zabezpieczano miejsce zdarzenia – wyciek gazu. 

5. 22 razy konwojowano wartości pieniężne lub dokumenty dla potrzeb 

Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych Miasta. 

6. 8 razy asystowano podczas prowadzenia czynności służbowych 

przez pracowników z innych wydziałów  Urzędu Miasta, raz 

prowadzono wspólne czynności z Miejskim Ośrodkiem Pomocy 

Społecznej, 2 razy z Towarzystwem Budownictwa Społecznego. 

7. Jednego bezdomnego psa wyłapano i przewieziono do lecznicy dla 

zwierząt, 4 psy przewieziono do schroniska dla zwierząt w 

Napierkach, dla jednej suki z trzema szczeniętami znaleziono 

właściciela. Ponadto przewieziono do lecznicy dla zwierząt 4 

bezpańskie koty. 

8. 19 razy nadzorowano osoby skierowane przez sąd do wykonywania 

prac porządkowych na terenie miasta.  

9. Podejmowano działania w stosunku do 2 osób nietrzeźwych,  jedną 

osobę w celu wytrzeźwienia przewieziono do Komendy Powiatowej 

Policji, drugą osobę przekazano pogotowiu ratunkowemu. 

10. 4 razy przeprowadzono radarową kontrolę prędkości, ujawniono  

28 wykroczeń, największą prędkość zarejestrowano na ul. 

Napoleońskiej – 103 km/h i ul. Kopernika – 81 km/h. 



 45 

11. W ramach działań stałych pod nazwą „Znicz” patrolowano rejony 

cmentarzy mławskich oraz zabezpieczano porządek podczas dnia 

„Wszystkich Świętych”.   

12. Przeprowadzono 21 kontroli porządkowych pod kątem 

odprowadzania nieczystości stałych, ciekłych, trzymania psów i 

numeracji budynków. 

13. W okresie sprawozdawczym ujawniono i rozliczono 288 wykroczeń. 

 
Ad. pkt 22 

 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
 
 
 Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski poinformował,  

jakie pisma wpłynęły w okresie między sesjami: 
 
- Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mławie w sprawie włączenia się  
Radnych w projekt „Szlachetna paczka” przygotowany dla wskazanej rodziny. 
Zostanie przekazana lista i radni będą mogli zadeklarować kwotę jaką chcieliby 
przekazać w celu zorganizowania paczki. 
 
- Pani Marleny Maćkowskiej i Józefa Skubiszewskiego mieszkańców ul. M.M.Kolbe              
15 i 19 skierowane do Burmistrza i wiadomości Rady dotyczące wykonania pobocza                       
w formie chodnika dla pieszych. 
 
- pismo pracowników PEC w Mławie Sp. z o o. dotyczące Przedsiębiorstwa PEC,  
i poruszanych przez Burmistrza Miasta  i mieszkańców spraw związanych z  
budową elektrociepłowni w mieście na spotkaniu jakie odbyło się w Starostwie 
Powiatowym. 
 
Radna Halina Pszczółkowska 
poinformowała, że Rada Miasta przekaże dla wskazanej rodziny kw.1060zł. 
 
Radny Ryszard Prusinowski  

przekazał na ręce Burmistrza Miasta puchar za zajęcie I miejsca w Powiatowym  
Turnieju Piłki Siatkowej Samorządowców.  
 
Radny Wojciech Krajewski 

w związku z pismem jakie wpłynęło do Pana Przewodniczącego oraz sprawami 
poruszanymi na tej sali podczas spotkania odnośnie ciepłownictwa i tym co zostało 
powiedzenie przez eksperta w tej dziedzinie, zgłosił wniosek żeby sytuacja PEC  
była przedstawiona na Komisjach Rady, a następnie na sesji Rady Miasta w nowym 
roku. 
 
Tomasz Chodubski Przewodniczący Osiedla Nr 5 Kościuszki 
zapytał w którym momencie Burmistrz Miasta dowiedział się, że na miejskich  
działkach będzie wznoszona inwestycja miejska czyli elektrociepłownia opalana  
paliwem alternatywnym. Czy dowiedział się Pan o tym w miesiącu październiku,  
czy wcześniej. 
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Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
formalnie dowiedział się w momencie kiedy został złożony wniosek i uznaje ,  
że to jest ta data. O zamiarze budowy takiej inwestycji w naszym mieście przez                  
różne firmy była mowa od dłuższego czasu. W 2008 przyjechała firma, która                     
zapytała o zgodę na przeprowadzenie audytu. Taki audyt został przeprowadzony,                         
a dane były brane ze Spółki PEC i Pan Prezes udzielał takich informacji. Burmistrz 
Miasta taki dokument, który kosztowałby wówczas 30tyś.zł otrzymał za darmo.  
Firma przekazała informację, że nie widziała wówczas możliwości wybudowania 
elektrociepłowni żeby zaopatrywać mieszkańców oraz przedsiębiorców w ciepło.                        
O zamiarze budowy przez Firmę USKOM dowiedział się nieoficjalnie prawdopodobnie                
w 2009r. Od dłuższego czasu były  kierowane prośby żeby uzyskać szczegółowe 
informacje właśnie od Spółki PEC.  
Oficjalną data jest data złożenia wniosku przez Firmę USKOM, czyli dzień                                           
22 października 2013r. 
 
Tomasz Chodubski Przewodniczący Osiedla Nr 5 Kościuszki 

miedzy miesiącami wrzesień/październik odbywały się sesje Rady, odbywały się     
Komisje i w związku z tym zadał pytanie do radnych, czy zostali poinformowani o tym,               
że Firma USKOM złożyła wniosek o wydzierżawienie naszego miejskiego gruntu pod 
budowę elektrociepłowni tj. spalarni śmieci. 
 Zadał pytanie, czy Burmistrz Miasta zobowiązany jest informować radnych                
oraz mieszkańców Mławy o przedsięwzięciach na działce należącej do miasta. 
 
 
 Przewodniczący Rady zapytał, co jest intencją wystąpienia Pana Chodurskiego  
ponieważ po tej wypowiedzi trudno to ocenić. Poprosił o odpowiedź. 
 
Tomasz Chodubski Przewodniczący Osiedla Nr 5 Kościuszki 

poinformował, że składa skargę na nienależyte działanie i naruszenie słusznych 
interesów mieszkańców Miasta Mławy przez  Burmistrza Miasta Sławomira 
Kowalewskiego.  
Zarzut polega na tym , że w okresie od uzyskania informacji, że USKOM chce realizować 
taką inwestycję Burmistrz Miasta nie poinformował mieszkańców, a przede wszystkim 
radnych. Od 3 miesięcy Burmistrz wiedział o takiej inwestycji, a dopiero po 14 listopada 
br. ogłosił to na stronie BIP. Taka informacja nie została umieszczona na stronach 
miejskich, dopiero 21 listopada ukazała się informacja o spotkaniu.  
Dzięki lokalnym dziennikarzom 17 listopada można było się dowiedzieć o 
zorganizowanym spotkaniu. 
  
 Odczytał skargę powołując się na przepisy prawa, jednocześnie informując,  
że złoży powyższą skargę na piśmie.   
 
 Poinformował również, że dokona zgłoszenia do C.B.A. w celu dokonania 
sprawdzenia trybu przygotowania inwestycji przez Spółkę USKOM na terenie miasta 
Mława. 
 
Burmistrz Miasta Mława Sławomir Kowalewski 
zwrócił się do przedmówcy z prośbą, żeby na pewno takiego zgłoszenia dokonał.  
Żeby służby wskazane przez Pana sprawdziły i wyjaśniły jaki jest stan faktyczny.  
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Ma Pan jeszcze kilka miesięcy do tego żeby zniszczyć mnie politycznie. 
Dla Burmistrza Miasta jest to kolejne doświadczenie, ma nadzieję że Wysoka  
Rada przyjęła wyjaśnienia odnośnie zachowania procedur w związku z tą sprawą 
I obowiązującymi przepisami. 
Pana Chodurskiego na pewno nie przekonało, potrzebne są Panu inne instytucje i 
wybitnie jest Pan zainteresowany innym spektaklem.  
Osobiście będę miał wielką satysfakcję kiedy okaże się, że jestem uczciwym 
człowiekiem, w co na pewno Panu będzie równie trudno uwierzyć.  
Liczy na to, że nie wycofa się Pan ze swojej deklaracji, pokaże Pan swoją odwagę,                     
i to że jest Pan jedynym walczącym człowiekiem w tym mieście o jego dobro.  
 
Radny Michał Nowakowski 
zwrócił się do Pana Przewodniczącego żeby równomiernie reagował, przerywał                    
Pan wypowiedź Pana Przewodniczącego Zarządu Osiedla, a nie przerywał Pan                  
bardzo emocjonalnej wypowiedzi Pana Burmistrza. 
Przewodniczący Zarządu Osiedla z tego co zrozumiałem chciał tylko wyjaśnić  
sprawę. Insynuacje Pana Burmistrza są nie na miejscu, Pan jako Przewodniczący  
Rady powinien reagować.  
 
Pan Bruździak mieszkaniec Mława 
zabrał głos w sprawie współpracy z organizacjami pozarządowymi.  
Nadmienił, że na dzisiejszej sesji został uchwalony Program Współpracy                                            
z Organizacjami Pozarządowymi. 
Zgodnie z ostatnią wykładnią Sądu Administracyjnego te programy należy traktować 
jako akty prawa miejscowego. 
Ponieważ jednym z punktów tego programu jest budowa Mławskiego Centrum  
Wsparcia dla Organizacji Pozarządowych nasuwa się pytanie jak to się przekłada  
na zapewnienie środków finansowych. 
 Drugi temat jaki poruszył dotyczy podjętego przez Radę stanowiska w sprawie 
budowy elektrociepłowni. Uważa, że został osiągnięty połowiczny sukces, wiąże się  
to z zakazem stosowania węgla. Tego tematy na pewno nie unikniemy, trzeba będzie  
do tego wrócić.  
Zadał następujące pytania: 
- czy Burmistrz Miasta jest organem uprawniony do rozpoczęcia procedury wydawania   
w tym temacie decyzji środowiskowych, Czy to nie koliduje z tym, ze miasto posiada 
prawie 3% udział w Spółce. 
- czy Burmistrz Miasta rozważa możliwość realizacji tego przedsięwzięcia w innym 
wariancie / są tam podane przecież trzy warianty /. 
- na spotkaniu jakie było zorganizowane przez Burmistrza padła propozycja żeby 
opracować jakiś kont raport do raportu jaki będzie musiał być przygotowany w celu 
wydania decyzji. Taki raport zlecił USKOM, zapytał , czy Pan Burmistrz przewiduje 
wykonanie niezależnego raportu. 
 Nadmienił, że posiada niedosyt zaangażowania tego i innych inwestorów w 
propagowanie swoich działań. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
wyjaśnił, że nie uciekniemy od problemu np.spalarnia węgla i innych problemów.  
Są to dyrektywy unijne, mówi się o tym coraz częściej i to nas nie ominie. 
Wiele rozwiązań o których Pan powiedział, a wiele z racji krótkiego wystąpienia  
nie zostało dopowiedzianych będzie brane pod uwagę. 
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Jeśli chodzi o dodatkowy raport musimy przeprowadzić procedurę przetargową                                
i pojawia się pytanie jakie są oczekiwania. Jeśli byłaby przychylna opinia to ten  
koreferat nie będzie  miał żadnej wartości. Oczekiwania są takie żeby był on  
negatywny, wówczas będzie dyskusja i to właśnie zdecydowało, że nie podjąłem  
decyzji na rzecz opracowania takiego materiału. 
 
 
Magdalena Grzywacz Rzecznik Prasowy UM poinformowała o sposobie w jaki  
została dokonana publikacja informacji, która odbyła się w Starostwie Powiatowym. 
 
Pan Zdzisław Chmielewski członek Zarządu Osiedla Warszawska 

poruszył temat dotyczący kosztów jakie poniosło miasta za położenie kostki                              
w ul. Zabrody  Z przedstawionej informacji wynika, że kosztowało to miasto  
100 tyś.zł,, jeśli tak to wnioskuje, aby Komisja Rewizyjna sprawdziła to sprawę  
w kontroli doraźnej.  
Z wyliczeń osoby zabierającej głos koszty powinny być w granicach 50 tyś.zł. 
 Wniosek o przeprowadzenie Kontroli złoży na piśmie. 
 
 
Ad. pkt 23 
 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miasta  

Krzysztof Wasiłowski zakończył obrady XXXIV sesji o godz.18.00 słowami : 

 

 

„ Z A M Y K A M   O B R A D Y 

XXXIV  S E S J I  R A D Y  M I A S T A ” 

 
 

 
 
 
Protokolant:                                                            Przewodniczący Rady Miasta 
Katarzyna Kulesza 

                                                                        inż. Krzysztof Wasiłowski 
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